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Szűz Mária az Újszövetségben (16.)
V. Az Édesanya (folytatás)

A Fájdalmas Anya
A templomban senki sem figyelt fel a Szentcsaládra. A törvény előírta szertar-
tás elvégzése nem volt feltűnő és szokatlan, hosszú évszázadok óta így tett va-
lamennyi zsidó anya. Az agg Simeonnak azonban, mint a pásztoroknak is, az 
Úr kinyilatkoztatta, hogy ki is ez a gyermek Mária ölében. Simeon az isteni 
sugallatból felismeri, hogy e gyermek Istennek szentelése nem olyan szertar-
tás, mint a többi, hiszen itt az igazi elsőszülött felajánlása történik arra az ál-
dozatra, amely a keresztfán teljesedik be. Simeon az esemény jelentőségéhez 
illő, mély értelmű prófétai szavakban felfedi az isteni gyermek küldetését, va-
lamint Mária fájdalmas anyaságát.

„Volt Jeruzsálemben egy Simeon nevű, igaz és istenfélő ember. Várta Izrael 
vigaszát és a Szentlélek lakott benne. Kinyilatkoztatást kapott a Szentlélektől, 
hogy nem hal meg, amíg meg nem látja az Úr Fölkentjét. A Lélek ösztönzésére 
a templomba ment. Mikor a gyermek Jézust bevitték szülei, hogy a törvény 
előírása szerint tegyenek vele, karjába vette és e szavakkal áldotta az Istent:

„Bocsásd el most szolgádat, Uram, Szavaid szerint békességben, 
Hiszen már látták szemeim az üdvösséget, Melyet minden nép számára 

rendeltél: Világosságul a pogányok megvilágítására És dicsőségére népednek, 
Izraelnek.”

Atyja és anyja csodálkozva hallgatták, amit mondott. Simeon áldotta őket 
és így szólt anyjához, Máriához: „Sokak romlására és föltámadására lesz ő 
Izraelben: jel, amelynek ellenemondanak – s a te lelkedet is tőr járja át – hogy 
így megnyilvánuljanak sok szív érzései”. (Luk 2,25-35)

Simeon éneke tulajdonképpen jövendölés, amely Jézus küldetéséről szól. 
Az első rész Izaiás próféta visszhangjaként (42,6 és 49,6) a Messiás egyetemes 
hivatását fejezi ki: ő „minden nép üdvössége”, „világossága a pogányoknak” 
és „dicsősége Izraelnek”. Simeon szavai egyaránt szóltak Máriának és Szent 
Józsefnek.

A második rész, amely csak Máriának szól, a Gyermek küldetésének a vá-
lasztott népre vonatkozó hatásait jelzi előre. Jézus fellépésének egyik hatása: 
„sokak romlására lesz”. Simeon valószínűleg itt is Izaiásra gondol (8,14), aki 
megjövendölte a választott népnek a Messiás iránt való hűtlenségét. Ez a hűt-
lenség Jézus elárulásában, Pilátus előtti megtagadásában és a keresztre feszíté-
sében nyilvánul meg. Jézus működésének másik hatása: „sokak föltámadására 
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Fiával együttszenvedett és szinte vele együtt meghalt”, tanítja XV. Benedek 
pápa Inter sodalitia kezdetű körlevelében.

Szent Ágoston óta így értelmezzük a simeoni szavakat. Az Egyház is ilyen 
értelemben használja a fájdalmas pénteki szentmise könyörgésében: „Isten, 
akinek szenvedésekor Simeon jövendölése szerint a dicsőséges Szűzanyának, 
Máriának édes lelkét a fájdalom tőre átjárta...”

Simeonnak Máriához intézett szavai tehát a Messiás főpapi aktusára, a 
megváltás fönséges cselekményére, a keresztáldozatra utalnak. Krisztus kín-
szenvedése és Mária együttszenvedő lelki vértanúsága egységet alkot, hiszen 
mindkettőnek az a hatása: „hogy megnyilvánuljanak sok szív érzései”. Sime-
on szavai lényegükben semmi újat sem tartalmaznak. Mária már Gábor an-
gyaltól megtudta, hogy Fia a Messiás, vagyis a Vir Dolorum, a Fájdalmak 
Embere, s ennélfogva istenanyaságának misztériumából kitörölhetetlenek 
a Mater Dolorosa fájdalmas vonásai. Ugyanezt Simeon most, az Istennek 
ajánlás szertartásakor mint legalkalmasabb pillanatban ünnepélyesen és 
világosabban megismétli: Mária sorsa elválaszthatatlan Fiától, a Messiástól, 
Máriának szerepe és része van az ő küldetésében. A krisztusi sorshordozás 
anyai hivatásának beteljesülése. Így a próféta teljesen fölfedi jövendölésében 
a Gyermek hivatását, valamint az ezzel szorosan összefüggő fájdalmas 
anyaságot, amelyben Mária anyasága teljessé lesz. Következőleg a Szűzanya 
nem véletlenül, nem pusztán anyai pietásból lesz jelen a Kálvárián a Kereszt 
tövében, nem a véres látvány egyszerű szemlélőjeként, miként X. Piusz pápa 
írja Ad diem illum kezdetű körlevelében, hanem az Úristen örök rendeléséből, 
mint második Éva a második Ádám mellett, mint Krisztus társa a megváltás 
művében.

 (Mihályi Gilbert O.PRAEM.: Szűz Mária az Újszövetségben, 
1954., Anonymus, Róma, 136-139.o.)

lesz”. Ez jelenti Izrael egy részének megtérését, amelyről már az Apostolok 
Cselekedetei beszámolnak: Szent Péter pünkösdi beszédére mintegy háromez-
rem megkeresztelkedtek (2, 14-41). A Messiás küldetésének harmadik hatásá-
ról is szól Simeon: „jel, melynek ellenemondanak”. Erről Izaiás szintén beszél 
a már említett helyen, ahol megjövendöli, hogy az eljövendő Messiás üdvözítő 
lesz, de egyben botránykő, amelyben – lelki értelemben – sokan elbotlanak. 
A Messiás mellett senki sem mehet el közömbösen. Csak két út lehetséges: 
vele vagy ellene. Vele szemben mindenkinek meg kell nyilatkoznia. Ezért lesz 
Jézus jel, amelynek ellenemondanak, hogy így megnyilvánuljanak sok szív 
érzései.

Simeon a Gyermek sorsáról szóló jövendölésbe beleszövi jövendölését any-
járól Máriáról: „a te lelkedet is tőr járja át”. Mit jelent ez a hasonlat? Origenes 
és nyomában sokan azt gondolják, hogy Mária lelki válságát jelzi, amelyen 
a Szűzanya Fia kínszenvedése alkalmával ment keresztül. Ha a tanítvánvok 
is megbotránkoztak, miért lett volna kivétel a Szűzanya? Ez azonban ki van 
zárva, mert a tőr hasonlata nem alkalmas a lelki nyugtalanság ábrázolására, 
a Szentírásban sohasem szerepel a tőr a kétkedés jelölésére. De ellenemond 
ennek a felfogásnak a Szűzanya lelkülete és magatartása is, amelyet az eddi-
giekből már jól ismerünk. Gondoljunk csak Gábor angyalnak adott beleegye-
ző szavára, vagy pedig a karácsonyi jelenetnél Szent Lukács megjegyzésére: 
„Mária pedig szívébe véste szavaikat és elelgondolkodott rajtuk”. Képletes 
értelemben azonban a „fájdalom tőréről” beszélünk: a lelket és szívet átjáró tőr 
halálos fájdalmat, a lélek mélyébe ható, gyötrő szenvedését jelent.

A tőr hasonlata tehát jövendölés, amely szerint Máriát heves fájdalom, kín-
zó lelki gyötrelem fogja érni. Mint minden jövendölés, ez is csak beteljesedése 
után lesz teljesen érthetővé. Mikor érte Máriát ez a fájdalom? Az újszövetségi 
Szentírás két eseményt jegyez föl, amely ebből a szempontból számításba jö-
het. Az egyik az, amikor a jeruzsálemi zarándokútról visszatérő szülei nem ta-
lálják a tizenkét éves Jézust. A második pedig az, amikor a Szűzanya a kereszt 
alatt állva végignézi szent Fia haláltusáját. Nem nehéz megértenünk, hogy 
a tőr hasonlatával kifejezett fájdalom nem az első esetre vonatkozik, hiszen 
Simeon Szent Józsefnek nem mondja, hogy az ő szívét is tőr fogja átjárni, 
viszont a gyermek Jézus megtalálásakor a Szűzanya megjegyzi, hogy Szent 
József is nagy fájdalmat érzett elvesztése miatt: „atyád és én bánkódva keres-
tünk”. Arra a fájdalomra vonatkozik tehát, amelyet Mária a kereszt alatt élt át, 
amikor lélekben átszenvedte Jézus kínhalálát. Mária „szenvedő és haldokló 
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fordulnak, és ezért nem hiszi, hogy eljött volna már az ideje az ördögi indítta-
tású Nagy Újraindításnak.

Az egyik jele annak, hogy igaza lehet, az a tény, hogy ennek a koronaprog-
ramnak az egyik legnagyobb vezetőjét, Bill Gates-t jelenleg egyre több és több 
kritika éri az ismert szexuális bűnözővel, Jeffrey Epsteinnel való közeli kap-
csolata miatt. Egyre több információ kerül napvilágra, és ezek az információk 
súlyosan aláássák Gates hitelességét.

Viganò bízik a fatimai Szűzanya szavaiban, miszerint Oroszország fel-
szentelése későn fog megtörténni, de be fog következni, és akkor beköszönt a 
„béke ideje”.

„Az, hogy nem történt meg Oroszország felajánlása Mária Szeplőtelen Szí-
vének, – magyarázza Viganò – a kommunizmus terjedéséhez vezetett az egész 
világon; ma a kommunizmust szövetségben látjuk a kereszténység másik es-
küdt ellenségével, a liberalizmussal. ” Így folytatja:

Ez az pokoli szövetség az Új Rend megalakulásához és az Antikrisztus meg-
jelenéséhez hivatott vezetni. De ne felejtsük el, hogy a Szűzanya azt mond-
ta, hogy a végső üldözés előtt a világ békés időszakot élvez. Úgy gondolom, 
hogy a Nagy Újraindítás és az Új Rend sátáni projektjének a szabadkőműves 
szinarchia alatt még nem sikerült a nyakunkba varrnia magát, még ha nagyon 
közel is kerültünk hozzá.

De amíg a Szűzanya győzelmére várunk, Viganò érsek arra szólít fel ben-
nünket, hogy Krisztus királyságának megfelelően éljünk az életben, arra intve, 
hogy „törekedjünk arra, hogy Krisztus uralkodjék mindenek felett a szívünk-
ben és ennek eredményeként a családjainkban, hogy a társadalmunkban is 
uralkodhasson. ”

Nagyon hálásak vagyunk Viganò érseknek ezért a megvilágosító és biztató 
interjújáért.

Itt olvasható a teljes interjú, ahogyan először német nyelven jelent meg, 
majd ez a magyar fordítás az angolból készült.

Viganò érsek elemzi a Nagy Újraindítást, reményt ad a 
fatimai Szűzanya fényében

Maike Hickson intrjúja Viganó érsekkel 
Kötelességünk leleplezni a Nagy Újraindítás megtévesztését, mert ugyanez a 
megtévesztés köthető minden más támadáshoz is, amelyek a Megváltás mun-
kájának semmissé tételére és az Antikrisztus zsarnokságának megalapozására 
törekednek már évszázadok óta.

„Összefoglalva: a (COVID-19) egy ürügy, amely a természetes szabadsá-
gok és az alapvető egyéni jogok korlátozása legitimitásának a látszatát kelti 
azzal, hogy gazdasági és társadalmi válságot idéz elő azért, hogy a Nagy Újra-
indítás visszafordíthatatlanná váljon. ”

Carlo Maria Viganò volt kedves nekem interjút adni, amelyet Helene 
Walterskirchen asszony és lánya, Alexandra vezetésével egy kiváló németor-
szági katolikus apostolság, a Schloss Rudolfshausen számára készítettünk. Az 
apostolság fordításokat tesz közzé Viganò érsektől, valamint a LifeSite-tól és 
még sok más forrásból. Mrs. Walterskirchen és lánya adja ki a Kultur-Magazin 
folyóiratot is, amelyhez az olasz elöljáróval ezt az új interjút készítették.

Viganò érsek ebben a hosszú interjúban kitér a Nagy Újraindítás számos 
aspektusára, a Kínával való kapcsolatára és szigorú lezárási politikájára; kap-
csolataira olyan kulcsfontosságú globális szereplőkkel, mint a Világgazdasági 
Fórum (WEF), a Bilderberger Csoport, a Rockefellerek és a Rothschildok; és 
alapvetően a „szabadkőműves mátrix”. Mint látjuk, a kereszténység helyébe 
egy szabadkőműves világrend lép, amely hasonló a világ régebbi kommunista 
kísérleteihez. Ami összeköti a régebbi kísérleteket ezzel az új nemzetközi kí-
sérlettel, az valójában a szabadkőművesség.

Viganò érsek bemutatja egy volt francia szabadkőműves, Dr. Pierre Gilbert 
beszédét, aki 25 évvel ezelőtt azt jósolta, hogy lesz egy olyan betegség, ame-
lyet aztán politikai célokra használnak fel:

Pierre J. Gilbert-nek van egy nagyon érdekes és leleplező nyilatkozata, 
amely 1995-ig nyúlik vissza, és felsorolja az összes olyan lépést, amely ma 
a Covid tragikomédiájában a szemünk előtt zajlik, a tömeges oltástól kezdve 
a fogolytáborok létrehozásáig a másként gondolkodók számára. Ez a megtért 
szabadkőműves 25 évvel ezelőtt felfedte a hírhedt szekta céljait.

De e nyugtalanító hírek fényében az olasz érsek nem hagy minket remény-
telenségben; rámutat, hogy ezek a forradalmi elemek gyakran egymás ellen is 
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lázadást jelent; az egyenlőség minden embert egy szintre, a legalacsonyabb 
szintre helyez el, tagadva az egyes emberek közötti különbségeket és az egyé-
niséget, és mindenekelőtt megsemmisíti az alapvető különbséget azok között, 
akik Krisztust egyetlen Istennek és Úrnak ismerik el, és azok között, akik el-
utasítják őt; végül a testvériség egy olyan társadalom létrehozására törekszik, 
amelyben az emberek testvérek lehetnek, anélkül, hogy utalnának Isten is-
tenatyaságára vagy a Krisztusban megváltottak családjához való tartozásra.

Vegyünk fontolóra egy fontos dolgot: az ember Isten képmására teremte-
tett abban az értelemben, hogy képességeiben tükrözi a Szentháromság tulaj-
donságait: az Atya erejét, a Fiú bölcsességét, a Szentlélek szeretetét. A Nagy 
Újraindítás egy istenkáromló paródiában meg akarja dönteni az embernek ezt 
a születésétől fogva meglévő kapcsolatát Teremtőjével, Urával és Megváltójá-
val: a memóriáját kitörölve, értelmét eltorzítva és akaratát elferdítve.

Mindennek, ami a globalista ideológia nevében történik, az a nem beval-
lott, de nagyon nyilvánvaló célja van, hogy nem szabad többé emlékeznünk 
múltunkra és történelmünkre, nem kell többé tudnunk felismerni a Jót és a 
Rosszat, nem kell többé vágynunk az erényre és elutasítanunk a bűnt; sőt, va-
lójában arra késztetnek bennünket, hogy a Jót intoleránsnak tartsuk, és helye-
seljük a Rosszat, mint a keresztény erkölcs alóli felszabadulást és megváltást. 
És ha Istent elutasítják atyaként, akkor már a természetes rendben sem lehet 
apaság, mert a természetes apaság az isteni atyaság tükörképe. Ezért van ez az 
olthatatlan gyűlölet a természetes család és a meg nem született élet ellen. Ha 
Isten nem értünk halt meg a kereszten, akkor nem lehet többé szenvedés, nem 
lehet többé fájdalom és nem lehet többé halál, mert a fájdalomban képesek va-
gyunk megérteni az áldozat jelentését és elfogadjuk az iránti szeretetünkben, 
aki a vérét ontotta értünk. Ha Isten nem a Szeretet, akkor az emberek között 
nem lehet többé szeretet, csak paráználkodás és az élvezetek kielégítése, mert 
ha másoknak jót akarunk, arra vagyunk késztetve, hogy megosszuk velük a 
legértékesebb ajándékunkat, amink van, a Hitet és nem hagyhatjuk el, hogy az 
Alvilágba hulljanak a szabadság torz fogalma nevében. A szabadkőművesek 
nem ateisták; nem tagadják, hogy Isten létezik; inkább gyűlölik, ahogy Lucifer 
is gyűlöli Őt.

Isten és a Sátán között folyik ez a harc az Ön véleménye szerint?
A Nagy Újraindítás nemcsak az Antikrisztus uralkodásának felállítása előtti 
utolsó szakasz, hanem egy igazi vallás összes jellemzőjével rendelkezik, köl-
csönvette nyelvezetét, ceremóniákat hozott létre, kinevezte saját papjait. A je-

A Nagy Újraindítás
Interjú Őexcellenciája Carlo Maria Viganò érsek úrral

(Mea est ultio, et ego retribuam in tempore, in quo labetur pes eorum! Juxta 
est dies perditionis, et adesse festinat sors eorum.) Enyém a bosszúállás és a 
jutalmazás, arra az időre, mikor meginog lábuk, mert közel van pusztulásuk 
napja, sorsuk hamarosan utoléri őket. (MTörv 32,35)

Mit jelent a Nagy Újraindítás?
A „Nagy Újraindítás” egy olyan kifejezés, amelyet néhány évvel ezelőtt a sza-
badkőműves elit talált ki, hogy uralma alá hajtsa a világot. Egyfajta globális 
forradalmat jelent, amelyről ez az elit úgy döntött, hogy „állítsa alaphelyzet-
be” a társadalom teljes szerkezetét, és egy sor olyan változást varrjon a tö-
megek nyakába, amelyek célja az Antikrisztus uralkodásának előkészítése, és 
amelyet szerencsétlenségek bekövetkezte nélkül nehézségeket okozna demok-
ratikusan, az emberek egyetértésével elfogadtatni. A jobb világ eszméje, a kör-
nyezet tisztelete, a népek közötti testvériség és az elfogadás csak álszent és 
megtévesztő módja e forradalom szállításának és állítólagos nemes célokkal 
való palástolásának, amely a gyakorlatban elfedi az elit valódi céljait: a saját 
bevallásuk szerint, „semmi sem lesz olyan, mint korábban volt.”

Kik a Nagy Újraindítás kulcsfigurái? Mit tudhatunk személyes meggyő-
ződésükről?
A Nagy Újraindítást támogató elit a világ legfontosabb szervezeteiből áll, 
Klaus Schwab Világgazdasági Fórumától az ENSZ-ig, a Trilaterális Bizott-
ságtól a Bilderberg-csoportig, a kormányokban, a pénzügyi, multinacionális 
vállalatokban és a médiában dolgozó alkalmazottaik támogatásával. Ez a fo-
lyamat évszázadok óta zajlik, olyan nagy tőkedinasztiák vezetésével, mint a 
Rothschildok és a Rockefellerek, akik mérhetetlen vagyonuknak köszönhető-
en erősen beavatkoznak a nemzetek politikájába.

A mátrix lényegében szabadkőműves, mind az általuk kifejtett elvekben, 
mind a vallás, és még inkább a mi Urunk Jézus Krisztus iránti gyűlöletében. 
Ha figyelembe vesszük a Nagy Újraindítás támogatóinak a követeléseit, akkor 
a francia forradalom és szabadkőművesség hármasára vezethetjük vissza őket: 
a szabadságra, az egyenlőségre és a testvériségre. Bármely katolikus, akit a 
Római Pápák Tanítóhivatala vezet, tudja, milyen pokoli felforgatást jelente-
nek ezek az elvek: a szabadság Isten Szuverenitása és Szent Törvénye elleni 
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erre J. Gilbert-nek egy nagyon érdekes és leleplező nyilatkozata, amely 1995-
ig nyúlik vissza, és felsorolja mindazokat a lépéseket, amelyek ma a Covid 
tragikomédiájában a szemünk láttára valósulnak meg, a tömeges oltástól kezd-
ve a másként gondolkodók számára létrehozott fogolytáborokig. Ez a meg-
tért szabadkőműves felfedte a hírhedt szekta céljait 25 évvel ezelőtt. Abban 
az időben a történetét az összeesküvés-elméletről való abszurd fecsegésként 
megbélyegezték, de mára bebizonyosodott, hogy teljesen igaz a maga nyers 
és szörnyű valóságában, bebizonyítva, hogy az Isten ellenségei által elrendelt 
Nagy Újraindítás terve nincs korlátozva pusztán olyan gazdasági szempon-
tokra, amelyeket eszközként használ ahhoz, hogy a pénzügyi világot magához 
láncolja, hanem kiterjednek egyéni és társadalmi életünk legmélyebb lénye-
gére a kereszténység minden megnyilvánulásának megszüntetése érdekében. 
Mindezek mögött ott áll a Gonosz, aki ma egy nagyon szervezett követői cso-
portra támaszkodhat.

Egyszer és mindenkorra meg kell szabadulnunk a fősodratú média abszurd 
narratívájától, amely szerint a Covid-19 egy halálos vírus, amellyel szemben 
a nemzeteknek szervezkedniük kell, hogy meg tudjanak birkózni egy váratlan 
vészhelyzettel, amelyet nehéz lesz fékentartani.

• Először is, kiemelkedő szakértők szerint a Covid állítólag a Wuhan labo-
ratóriumi manipulációjának eredménye;

• Másodszor, ez a vírus, amely önmagában nem halálos, hatékonyan le-
küzdhető a meglévő gyógyszerekkel és olcsó terápiákkal, míg a WHO 
téves és félrevezető irányelveket adott ki, pusztító kimenetelű protokol-
lokat javasolt, meggátolva az otthoni ápolást és növelve a szövődménye-
ket keringési helyett légzőszervi szindróma elleni terápiákkal.

• Továbbá elrendelte az összes halott nyilvántartását Covid miatt elhunyt-
ként, függetlenül a halál tényleges okától, elbátortalanítva a boncolást, 
és még odáig is elmenve, hogy holttestek elhamvasztását javasolja.

Ezen feltornászott adatok alapján a média szociális riasztást adott ki, iga-
zi terroristaként lépett fel a teljes lakosság felé, indokolatlan lezárásokat, ha-
szontalan álarcokat és társadalmi távolságtartást szabva ki. A vírus feltétele-
zett pozitivitásának felderítése érdekében olyan teszteket használtak, amelyek 
diagnosztikai célokra teljesen alkalmatlanok, és amelyek könnyen hamisítható 
eredményeket adnak, amint arról az alkotójuk is beszámolt. Végül előmozdí-
totta egy állítólagos oltóanyag alkalmazását, amely valójában genetikai szé-
rum, amely a vírusimmunitás szempontjából kétségtelenül hatástalan és széles 
körűen bizonyított rövid távú mellékhatásokkal jár, miközben a hosszú távú 

lenlegi járvány rituáléja teljesen egyértelmű, különösen abban a tekintetben, 
ahogyan az oltásnak szentségi rangot akarnak adni, elmenve egészen addig a 
pontig, amikor papokhoz és püspökökhöz – sőt magához a pápához is – fo-
lyamodnak ennek elősegítése érdekében, még azt is hirdetik, hogy elenged-
hetetlen az üdvösséghez, minden hívő számára „erkölcsi kötelességként” fel-
tüntetve. Így megakadályozva az Istennek bemutatott igazi Szent Áldozatot 
és betiltva az igazi Szentségek kiszolgáltatását, új higiéniai rituálékkal és új 
egészségügyi szentségekkel bemutatkozhatott az új Covid-vallás.

A koronavírus tanaiban való hit a média tálalásában groteszk paródiája a ka-
tolikusok által gyakorolt rituáléknak, azzal a különbséggel, hogy az egészség-
ügyi vallás dogmái, amelyek feltétel nélkül beleegyezést követelnek meg, tel-
jesen irracionálisak, ésszerűtlenek és logikátlanok; nem egy értelmen túlmutató 
az igazsághoz, hanem inkább egy olyan tanításhoz ragaszkodnak, amely ellent-
mond az értelemnek, megmutatva, hogy mint minden hamis vallás, a Covid 
is átlépte a babona határvonalát. Így azok, akik hisznek a Covidban, abban a 
helyzetben találják magukat, hogy bizonyítaniuk kell alávetettségüket a szent 
lelkipásztoroknak, még akkor is, ha olyan dolgokkal szembesülnek, amelyek 
ellentmondanak az orvostudománynak és a józan észnek: a maszkok használata 
akkor is kötelező, ha nem véd a fertőzés ellen; a vakcinát akkor is alkalmazzák, 
ha nem ad immunitást, az Egészségügyi Szanhedrin által jóvá nem hagyott ke-
zelések akkor is tilosak, ha hatékonyságuk nyilvánvaló. És hozzá kell tennünk: 
minél abszurdabb a meghozott rendelkezés, annál inkább úgy érzi a tanítvány, 
hogy éppen az engedelmeskedés révén tagja a szektának.

Zavarba ejtő tény, hogy azok, akik ma eltekintenek az ésszerűségtől a 
virológus-pápák megnyilvánulásait illetően, kijelentik, hogy „racionalisták” 
és meggyőződéses hívei a tudománynak mindenféle dogmatikus fideizmussal 
szemben. Másrészt, amikor az emberek nem hisznek Istenben, végül bármiben 
képesek hinni.

Tekintettel arra, hogy a Világgazdasági Fórum támogatja a koronavírus 
miatt végrehajtott szigorú lezárási politikát, sőt, még a lezárásokból szár-
mazó előnyöket is dicséri a levegő kitisztulása miatt, úgy tűnik, hogy a ko-
ronaválság nagyon is összhangban van a terveikkel és hasznos eszköz a 
Nagy Újraindításhoz. Lát-e valamilyen kapcsolatot a Világgazdasági Fó-
rum és a koronaválság menedzserei között?
Úgy gondolom, hogy én voltam az egyik első püspök, aki feltárta az ál-
pandémia és a Nagy Újraindítás szándékai közötti belső kapcsolatot. Van Pi-
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mögött befektetési alapok állnak, többek között a Microsoft, az Amazon és a 
Facebook.

Egy másik ágazat, amely hatalmas hasznot húzott a lezárásból, a pornográ-
fia volt: a multinacionális Mindgeek promóciós ajánlatok és ingyenes előfi-
zetések révén növelte forgalmát, hozzájárulva a pandémiás vészhelyzet miatt 
otthon maradásra kényszerült fiatalok és felnőttek millióinak rombolásához, 
aminek következtében ügyfeleinek száma óriási mértékben megnőtt, követ-
kezésképpen a harmadik fél hirdetéseinek az ára is. Vegye figyelembe, hogy 
ennek a webhelynek havi 3,5 milliárd látogatóval nagyobb online forgalma 
van, mint az Amazonnak, a Twitter-nek és a Facebook-nak. Mint láthatjuk, a 
világjárvány értékes lehetőséget kínál azok számára, akik a tömegek bűnbe 
sodrásán és perverzióján munkálkodnak annak érdekében, hogy jobban mani-
pulálhatók legyenek.

Konkrétabban, mint kiderült, a Nyugat egy olyan lezárási politikát után-
zott, amelyet először Kína, egy totalitárius ország alkalmazott. Vajon ez 
nem azt mutatja meg nekünk, hogy mennyire befolyásol minket nyuga-
ton már Kína? Hogyan magyarázhatnánk másképp, hogy a Nyugat miért 
utánozza a kínai módszereket?
A kínai kommunista diktatúra minden bizonnyal az egyik főszereplője a tragi-
komikus járványnak, konkrét gyanúja merül fel annak, hogy ők állították elő 
a vírust, és az is biztos, hogy külföldre terjesztették, megtiltva a belföldi re-
püléseket, de engedélyezve a nemzetközi repülést. Kína minden bizonnyal ki-
használja a gazdasági válságot, amelynek nyomán a kínai pénzügyi csoportok 
infrastruktúrákat, stratégiai vállalatokat, szállodákat és rangos ingatlanokat 
szereznek, Olaszországgal kezdve. Peking tisztában van azzal, hogy a Nagy 
Újraindítás révén megszerzett Új Világrend létrehozása a liberális ideológia 
„kommunizációját” vonja maga után, és ezt kihasználva kibővíti hatalmát a 
világban, a külöböző nemzetekbe beépített, fizetett ötödik hadosztályának kö-
szönhetően is: Edward Luttwak pontosan ezt jelentette be az elmúlt napokban, 
mondván, hogy az olasz minisztereket és államtitkárokat Kínából fizetik.

Ön volt az egyik korai hang, amely figyelmeztetett minket arra, hogy a 
koronavírust politikai célokra használják. Emlékszem, hogy a nagyon 
korai szakaszban, tavaly március 1-jén az olyan emberek, mint pl. az 
immunológus Dr. Richard Hattchet hatása alatt voltam, aki kijelentette, 
hogy „ez a legfélelmetesebb betegség, amellyel egész pályafutásom során 

hatások még nem láthatóak. Ez egy olyan vakcina, amelyet egy mutálódó ví-
rus ellen állítottak elő, és időnként meg kell újítani a Covid fantom „variánsai” 
alapján; olyan vakcina, amelynek a beadását az elemi orvostudomány a jár-
vány közepén visszatartaná, mert immunológiai rezisztencia kialakulásához 
vezethet. Ebben a bűnös tervben a tudomány ezotériává, az orvosok varázslók-
ká, a másként gondolkodók pedig eretnekekké váltak, hogy kiközösítsék vagy 
kötelező orvosi kezelésnek vessék alá őket.

Ugyanazokat a hibákat – például az idősotthonokban élők hospitalizálására 
vonatkozó döntést, ezáltal terjesztve az influenzát és elpusztítva legyengült 
emberek ezreit, miután meggyengítették az immunrendszerüket – követték 
el különböző időszakokban és különböző összefüggésekben, félreérthetetlen 
precedenciával, egy közös terv nyomán. Nyilvánvaló, hogy egyetlen forga-
tókönyv létezik egyetlen irányítás alatt, olyan színészekkel, akik eljátszák a 
rájuk osztott részt.

Hozzáteszem, annak bizonyítékaként, amit már egy éve mondtam, hogy azok 
a nemzetek jelentették a legkevesebb halálesetet, amelyek nem alkalmazták a 
WHO által elrendelt elszigetelési intézkedéseket és kezeléseket; és egyes nem-
zetek, amelyek nem fogadták el a világszervezetek parancsait, puccsokat, kor-
rupciós támadásokat szenvedtek el, vagy likvidálták őket: Fehéroroszországra 
vagy Tanzániára utalok, hogy csak kettőt említsek a nevezetes esetek közül. 
Anélkül, hogy megfeledkeznénk arról, hogy a 2020-ban bekövetkezett összes 
halálozás hivatalos statisztikája szinte mindenhol elmarad az elmúlt évek átla-
gától: ha Covid valódi járvány lett volna, akkor hasonló számoknak kellett vol-
na lenniük ahhoz, mint ami 1918 és 1920 között volt a spanyolnátha esetén.

Összegzésképpen: a Covid ürügy arra, hogy a legitimitás látszatát adja 
az alapvető szabadságok és az egyéni jogok természetes korlátozásainak 
oly módon, hogy gazdasági és társadalmi válságot idézzen elő, hogy a Nagy 
Újraindítás visszafordíthatatlanná váljon. Az európai országokat – különösen 
a katolikus hagyományúakat, mint Olaszország, Spanyolország, Portugália, 
Írország és Lengyelország – gazdasági kimerültségének jelenlegi állapota arra 
kényszeríti, hogy engedjenek az Európai Unió zsarolásának, és hagyják, hogy 
kifosszák őket az amerikai, kínai, német, ... francia multinacionális vállalatok. 
A gazdasági szerkezet összezavarásával párhuzamosan úgy döntöttek, hogy a 
nyereséget néhány multinacionális vállalatba kell összpontosítani, mint például 
az Amazon, a Just Eat, az Ikea és mások – ideértve a nagy viszonteladókat is – 
, amelyek óriási haszonélvezői voltak a kis- és középvállalkozások és éttermek 
bezárásának. Nem is beszélve a gyógyszergyárak nyereségéről, amelyek 
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Nemrégiben egy interjúban megemlítette, hogy „az ENSZ főtitkára nem-
régiben kijelentette, hogy a vírust a más véleményen lévők elnyomására 
használták el”. Mesélne bővebben arról, amit a főtitkár mondott?
Az Egyesült Nemzetek Főtitkárának kijelentései vádként és figyelmeztetés-
ként is értelmezhetők a nemzetek számára, vagy úgy, hogy hagyják abba a más 
véleményen lévők elnyomását, de úgy is, mint az elit valódi szándékainak az 
elismerése. Tegyük fel, hogy ez a kijelentés megerősíti a tények bizonyossá-
gát, különös tekintettel az oltási-útlevél bevezetésére irányuló erőfeszítések-
re, és ezzel együtt a tömeges oltásokra vagy azok megkülönböztetésére, akik 
nem fogadják el az oltást. Nem zárom ki azt sem, hogy ez az engedmény a más 
véleményen lévők megnyugtatására szolgál, elhitetve velük, hogy az ENSZ a 
globalista terveken kívül áll.

Lehetséges, hogy már ott tartunk, hogy a Globális Újraindításért dolgozó 
globális elit gyakorlatilag Kínához igazodik, függetlenül Kínának a nép 
fölött gyakorolt diktatórikus uralmától?
A kínai diktatúra az a paradigma, ami az egész világra vár, ha a liberálisok és a 
kommunisták szövetsége véglegesen létrejön. Kína bebizonyítja, hogy a dikta-
túra az egyetlen lehetséges forma a Nagy Újraindításnak a tömegekre való rá-
kényszerítésére, megismételve és a mai helyzetre alkalmazva azt, amit Mao Ce-
tung tett az 1960-as években a Nagy Kulturális Forradalommal. Mindazonáltal 
úgy gondolom, hogy egy bizonyos ponton túl a Nagy Újraindítás és Kína céljai 
már nem fognak egybeesni, különösen akkor, ha olyan nemzetek adósságának a 
felszámolásáról lesz szó, amelyekből Kínának óriási haszna van: egyik napról 
a másikra megfosztva találná magát a más nemzetek feletti gazdasági hatalom-
tól, amelyről nem hajlandó lemondani, hacsak nem kínálnak fel neki alternatívát, 
amely pénzügyi és politikai szempontból egyaránt jövedelmező.

Mivel utánoztuk Kína lezárási szabályait, számíthatunk-e rá, hogy a Nyu-
gat egyre inkább hajlani fog arra is, hogy utánozza Kína elnyomását a 
más politikai nézetekkel és vallási csoportokkal, különösen a katolikusok-
kal és általában a keresztényekkel szemben?
Számomra ez egyértelműnek tűnik, mivel az imént mondtam, hogy a Kínában 
jelenleg érvényben lévő diktatúra modelljét azokra a nemzetekre is alkalmazni 
kell, amelyekre a Nagy Újraindítást rákényszerítik: a polgári, politikai és vallá-
si véleménykülönbségeket nem tervezik és nem is tolerálják, főleg akkor, ami-
kor azok az Új Világrendnek a világ népei elleni groteszk összeesküvését érvé-

találkoztam”, összehasonlította a koronavírust a második világháború 
helyzetével (11.45 perc), és dicsérte a sikeres és „hihetetlen beavatkozások 
seregét”, amelyet a kínai kommunisták tettek Vuhanban. Aztán rájöttem, 
hogy ő is a vírus elleni oltáson dolgozik, és 20 millió dollárral finanszíroz-
za a Bill és Melinda Gates Alapítvány. Meg tudja magyarázni ez a példa, 
hogyan jutottunk el odáig, hogy elfogadjunk ilyen szigorú korlátozásokat 
az életünkben, és valóban különböző erők együttműködése érte el, hogy 
megijesszenek minket?
A Bill & Melinda Gates Alapítvány a vírus fő támogatói közé tartozik, és 
ugyanakkor, amint azt korábban említettem, a Microsoft az első részvényese 
a Blackrock befektetési alapnak, amely a Pfizer, Moderna és az Astra Zeneca 
finanszírozását végzi. Ezenkívül az Alapítvány a WHO elsődleges támoga-
tói között van, és számos nemzeti és nemzetközi egészségügyi szervezetben 
szerepet játszik. Tudjuk, hogy Bill Gates számos beszédében megfogalmaz-
ta elméletét a világjárvány felhasználásáról a világ népességének csökkentése 
érdekében, és hogy birtokolja a népesség egészségi állapotának nyomon köve-
tésére szolgáló rendszerek szabadalmát, valamint egy fizetési rendszert, amely 
kapcsolódik a nyomkövető chiphez. Azt mondani, hogy Gates filantróp, any-
nyi, mint azt mondani, hogy Hasfelmetsző Jack az anatómia rajongója volt.

Szeretnék emlékeztetni arra, hogy rácáfolva a nemzetközi intézmények és 
szponzoraik közötti összeférhetetlenségre, Bill Gates és Soros György 2004 és 
2013 között mintegy 1,4 millió eurót adott az Európa Tanácsnak, 2006 és 2014 
között pedig mintegy 690 000 eurót „a nemzetközi szervezetek és ami még 
rosszabb, az emberi jogok valódi privatizációjának” a megvalósítása érdeké-
ben, amint azt Greg Puppinck francia ügyvéd, az Európai Jogi és Igazságügyi 
Központ igazgatója felfedte.

Gates, Soros és más, a globalista menetrend iránt elkötelezett „iparmágnás” 
célja a világ lakosságának megtizedelése, a tömegek rabszolgaságba taszítása, 
valamint a hatalom és a pénz összpontosítása néhány bűnöző kezében, akik 
a világuralomat és az Antikrisztus eljövetelét készítik elő. Ennek a pokoli 
tervnek az eszközeként a Covid-19 vírus az emberek milliárdjait krónikusan 
megbetegítő oltásaival tökéletesen összhangban áll követeléseikkel és a 
vallási és politikai vezetők szerencsétlen bűnrészességével a világ minden 
tájáról, beleértve Jorge Mario Bergoglio-t is, aki, mint tudjuk, nagylelkű 
támogatásért cserébe elárulta a pekingi megállapodással a kínai katolikusokat, 
átadva a világiakat is és a hierarchiát is a kommunista párt fennhatósága alatt 
álló skizmatikus szektának.



14 15

A Nagy Reset globális elitje és a Kína közötti, a kevésbé szabad társadalom fe-
lé törekvő lehetséges növekvő együttműködés fényében mit gondol a fatimai 
Szűzanya figyelmeztetéséről, miszerint Oroszország megfelelő felajánlása 
nélkül elterjeszti hibáit az egész világon, a kommunizmus ez a fő hiba?
Oroszország Mária Szeplőtelen Szívének való felajánlásának az elmulasztása a 
kommunizmus elterjedéséhez vezetett az egész világon; ma a kommunizmust 
szövetségben látjuk a kereszténység másik esküdt ellenségével, a liberalizmus-
sal. Ez a pokoli szövetség az új rend megalapozásához és az Antikrisztus megje-
lenéséhez hivatott vezetni. De ne felejtsük el, hogy a Szűzanya azt mondta, hogy 
a végső üldözés előtt a világ békés időszakot élvez. Azt gondolom, hogy a sza-
badkőműves szinarchia Nagy Újraindításának és az Új Rend sátáni projektjének 
még nem sikerült rákényszerítenie magát a világra, még akkor sem, ha nagyon 
közel kerültünk hozzá. Remélem és imádkozom, hogy a Gondviselés ezt a hamis 
járványt használja fel arra, hogy megmutassa a ránk váró disztópikus világot, ha 
nem térünk vissza Istenhez, ha továbbra is megsértjük őt és megsértjük parancsa-
it, ha tagadjuk Urunk isteni királyságát, és inkább ehelyett a Gonosz zsarnoksága 
alatt élünk. Sok ember, aki tegnapig még meg volt győződve a globalist projekt 
jóságáról és a hittel való összeegyeztethetőségéről, kezdi megérteni, mennyire 
emberellenes és antikrisztikus. Talán nincs minden elveszve, ha tudjuk, hogyan 
értsük meg, hogy csak ott van béke, ahol Krisztust királynak ismerik el. Azok, 
akik úgy gondolják, hogy virágzó és békés társadalmat tudnak felépíteni anélkül, 
hogy annak alapját Urunk sziklájára helyeznék, ugyanolyan véget érnek, mint 
azok, akik Istent kihívva Bábel tornyát akarták felépíteni. „Jobbod, Uram, erőtől 
dicső, jobbod, Uram, ellenséget zúz szét”. (2Móz 15,6).

Mit tehetünk mi katolikusok annak érdekében, hogy megállítsunk egy 
ilyen ijesztő folyamatot az egész világon, és helyreállítsuk alkotmányos 
szabadságainkat, amelyeket egy egészségügyi válság jegyében megsértet-
tek és korlátoztak?
Az „alkotmányos szabadságjogok” megsértése csak a probléma egyik aspektu-
sa, ezt megelőzően megsértik Isten törvényét, amelynek nevében az abortuszt, 
az eutanáziát, a szodómiát és a legrosszabb perverziókat „jogoknak” nevezik, 
miközben valójában ezek kihívást jelentenek Isten fensége ellen. Emlékezzünk 
erre jól, „Ne tévelyegjetek: Istent nem lehet megcsúfolni. Hiszen amit vet az em-
ber, azt fogja aratni is” (Gal 6,7) – nem lehet Istennel játszani, nemhogy kihív-
ni Őt. Annak érdekében, hogy megállítsuk ezt a szakadék felé tartó pokoli ro-
hanást, egyetlen megoldásunk van: gyökeresen megváltoztatni az életünket a 

nyes érvekkel és nyilvánvaló bizonyítékokkal mutatják be. A jelek már egy ideje 
jelen vannak Nyugaton és a „szabad” nemzeteknél: a közösségi médiában való 
könyörtelen cenzúra, a fősodratú média teljes alárendeltsége, az egyének életé-
nek bősz ellenőrzése, a mozgások nyomon követése és végül, de nem utolsósor-
ban, az úgynevezett „szociális megbízhatóság (Social credit)”, amelyet Kínában 
már alkalmaznak, és amelyet egyesek szerint nekünk is kell majd alkalmazni.

A „szociális megbízhatóságot” arra használják, hogy minden állampolgár-
hoz hozzárendeljék azt a pontszámot, amely a megbízhatóságát jelzi az állam 
szemében, a kormány birtokában lévő információk és a big data elemzések 
alapján az állampolgárok gazdasági és társadalmi viszonyaira vonatkozóan. 
Lényegében a tömeges megfigyelés egy formája, amelynek célja az egyének 
és a vállalatok osztályozása, azzal a lehetőséggel, hogy kizárják azokat az 
egyéneket és szervezeteket a társadalmi életből, akik nem tartják tiszteletben 
a kormány által meghatározott paramétereket. Minden állampolgárt saját vi-
selkedése alapján díjaznak vagy büntetnek. Bizonyos típusú büntetések közé 
tartozik a repülés megtiltása, a magániskolákból való kizárás, az internet-
kapcsolat lelassítása, a nagy presztízsű munkákból való kizárás, a szállodai 
foglalások tilalma és a nyilvános tiltólistára való bejegyzés. Ha figyelembe 
vesszük azokat az intézkedéseket, amelyeket a pandémiának köszönhetően a 
„vakcinaútlevelekhez” kapcsolódóan foganatosítottak, akkor számomra úgy 
tűnik, hogy a kínai modell már szinte mindenütt megvalósult.

Ami az eltérő vallási nézetek elnyomását illeti, meg kell jegyezni, hogy 
Bergoglio bebizonyította, hogy a Katolikus Egyházat egy ökumenikus és glo-
balista struktúrával kívánja felváltani, amely csak Krisztus Jegyesének a nevét 
vagy „védjegyét” őrzi meg. Nem véletlen, hogy katolikus körökben is egyre 
erőteljesebb azoknak a delegitimizációja, akik nem hajlandók lemondani a hit-
ről a domináns ideológiának való alárendeltség nevében; a másik oldalon pe-
dig a Szentszék vigyáz arra, hogy ne ítélje el a különféle püspöki konferencia 
által támogatott heterodox tanokat, kezdve a németországi, belga és holland 
tanításokkal. Valójában e doktrínák ideológiai alapja – például a szodómiában 
élő párok áldása vagy az úgynevezett ökumenikus párbeszéd által elősegített 
vallási közömbösség – Bergoglio „tanítóhivatalában” található meg, és össz-
hangban áll a II. Vatikáni Zsinat által megkezdett eretnek megközelítéssel, 
amely megkezdte a hagyományos társadalom felbontásának a folyamatát az 
1968-as forradalmat követően Európában és Amerikában, és ahogy mondtuk, 
a kulturális forradalmat követően Kínában.
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a Szűz csillagképből, a Szűz méhének táján. Ekkor a Szűz csillagkép „vállán” 
volt látható a Nap, a Hold pedig a Szűz lábai alatt. További kimondott érde-
kesség, hogy ekkor nem csak az Oroszlán csillagkép volt a Szűz felett a maga 
9 csillagával, hanem három bolygónk is megjelent a Szűz csillagkép felett, 
a Merkúr, a Mars és a Vénus, így egészítve ki három csillaggal az Oroszlán 
csillagait, hogy meglegyen a Szűz feje felett a 12 csillag.

Itt érdekes elolvasni, hogy mit ír a Jelenések Könyve: „Az égen nagy jel 
tűnt fel: egy asszony; öltözete a Nap, lába alatt a Hold, fején tizenkét csil-
lagból korona. Áldott állapotban volt, gyötrelmében és szülési fájdalmában 
kiáltozott.” (Jel 12,1-2) „Az asszony fiút szült, gyermekét elragadták Istenhez 
és az ő trónjához. Az asszony a pusztába menekült, hogy ott éljen ezerkétszáz-
hatvan napig.” (12,5-6) 

Az ezerkétszázhatvan nap kb. 3,5 év, de ha pontosan kiszámoljuk, hiszen 
napokról van szó, akkor a közbeeső szökőévvel is számolva az ezerkétszáz-
hatvan nap 2021. március 6-án teljesült. Március 7. ebben az évben Nagyböjt 
3. vasárnapja. Hogy ez jelent-e valamit az 1260 nap leteltét követően, azt talán 
később tudjuk meg (benne vagyunk a Nagyböjt közepében…)

Elgondolkodtató ebben az is, hogy a Jel 12,1-6-ig szakaszban az Isten ké-
szítette helyre a pusztába menekült az Asszony. Tehát ő maga menekült oda, 
hogy ott legyen kb. 3,5 évig. Lehetséges, hogy ez „csak a törzshelye” lett erre 
az időszakra? Lehet, hogy innen ki-ki járt még a pusztán kívüli helyekre is 
kegyelmeket osztogatni?

A Jelenések Könyve a következő szakaszban Szent Mihály és a sárkány 
nagy harcát írja le, mely eredményeként végleg kiűzetik a sárkány és angyalai 
az égből, akiket a földre vetettek. „Jaj a földnek és a tengernek, mert oda szállt 
le az ördög nagy haragjában. Tudja, hogy kevés ideje van hátra.” (Jel 12,12) Itt 
a sárkány üldözőbe vette az Asszonyt, aki fiúgyermeket szült. 

„Az asszony azonban kapott két nagy sasszárnyat, hogy a pusztába repül-
jön, a rejtekhelyére, ahol majd a kígyótól távol egy évig, két évig és félévig 
táplálják.” (Jel 12,14)

Tehát itt már az Asszony két sasszárny segítségével gyorsan repül a pusztá-
ba, ahol 3,5 évig táplálják. Ez úgy tűnik, nem egyezik az előző 1260 nap idő-
tartammal, ez valószínűleg egy következő 3,5 év, mely érdekes módon három 
részre van bontva: egy plusz két plusz fél évre. Ezek lehetnek az előttünk álló 
időszak különböző nehézségi fokkal rendelkező szakaszai. Hiszen a továb-
biakban az szerepel, hogy „A sárkány haragra lobbant az asszony ellen, és 
harcba szállt többi gyermekével, aki megtartja Isten parancsait és kitart Jézus 

megtéréssel; szóval és példával evangelizálni azokat, akik nem hisznek; imád-
kozni az Úrhoz, kérve, hogy az Egyház hierarchiája térjen vissza, hogy Krisztus 
tanúja, és ne a világ rabszolgája legyen; hívja segítségül a Legszentebb Szüzet, 
kérve őt, hogy adjon nekünk egy szent és istenfélő pápát, aki új prófétaként eb-
ben a mai Ninivében, ami a modern világ, meginti a föld hatalmasait, mint aho-
gyan János Pál még tudta, mit kell tenni olyan alapvető témákban, mint például 
az élet tisztelete a fogantatástól a természetes halálig vagy a család..

Hagyjunk fel azzal a hiedelemmel, hogy Isten nélkül is boldogulhatunk, azt 
gondolván, hogy elegendő bármely hitvallást követni, amelyik nekünk tetszik, 
hogy üdvözülhessünk, vagy hogy az Egy és Háromságos Isten, aki kinyilat-
koztatta magát nekünk, és aki egyszülött Fiát áldozta fel üdvösségünkért, a ha-
mis és hazug bálványokkal, kezdve az átkozott pachamamával, azonos szintre 
helyezhető.

Inkább törekedjünk arra, hogy Krisztus uralkodjék mindenek felett a szí-
vünkben és ennek eredményeként a családjainkban, hogy társadalmunkban 
is uralkodhasson. Ha tudjuk, hogyan legyünk a föld sója (Máté 5:13) Urunk 
Királyságának helyreállításában, a társadalomnak csak haszna származhat be-
lőle; ha ehelyett a Nagy Újraindítás pokoli tervével menetelünk együtt a Jó 
és a Rossz közötti lehetetlen testvériség jegyében, akkor menthetetlenül arra 
ítéltetünk, hogy az emberek eltapossanak (uo.) Isten ellenségeivel együtt.

+ Carlo Maria Viganò, érsek
2021. április 9., Feria VI infra Octavam Paschae

(angol nyelvű forrás: https://www.lifesitenews.com/blogs/new-interview-archbishop-
vigano-discusses-the-great-reset-gives-hope-in-light-of-our-lady-of-fatima.https)

(http://eucharisztikuskongresszus.hu/hit_436.html)

Égi jelek ezekben az időkben

2017. szeptember 23-án egy egyedi csillagkonstelláció alakult ki, mely egyes 
csillagászok szerint kb. 5-7000 évenként fordul csak elő. Már csak ezért is ér-
demes megvizsgálni, hogy mi is történt 2017. szeptember 23-án, illetve azzal 
összefüggésben.

A történet ott kezdődött, hogy a Jupiter, mint Királybolygó 2016. november 
20-án belépett a Szűz csillagképbe, ahol 42 hétig maradt (a várandósság kö-
rülbelüli ideje). A Jupiter, mint Királybolygó 2017. szeptember 23-án lépett ki 
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a nehéz időket. Persze elég általánosan vannak a Szentírásban meghatározva 
ezek a „bizonyos jelek”, így akár ezer-ezerötszáz éve is lehettek olyan helyze-
tek, amikor az akkor élők azt érezték, hogy itt vannak a végidők. Mégis a mai 
tudásunk alapján, a minket jelenleg körülvevő világra tekintve határozottan 
az lehet az érzésünk, hogy az emberiség valóban most már nem csak közele-
dik végzetéhez, hanem rohan a végzetébe. Jézus figyelmeztetett minket, hogy 
ugyan nem tudhatjuk pontos visszaérkezésének idejét, de figyeljük a jeleket, 
mert „jelek lesznek a Napban, a Holdban és a csillagokban.” (Lk 21,25)

Ahogy az ezévi március-április lapszámunkban leközölt cikkben találhat-
juk, a betlehemi csillag-együttállás egy spciális esemény volt (Csák András 
plébános cikke: „A 2020. december 21-i nagy égi együttállás és a betlehemi 
csillag” címmel). Most léptünk át a Halak jegyéből a Vízöntő jegyébe, mely 
nagyon rossz előjel a jövőnket illetően (kb. 2000 évente van csillagjegy vál-
tás). Ennek részletes elemzését olvashatjuk az említett cikkben.

A Tengernek Csillaga 2021. május-júniusi lapszámában „Nagy testvéri-
ség?” címmel jelent meg egy cikk, mely a Mária ünnepeken keresztül szólt az 
Úr városában, Irakban ezév március elején megrendezett nagy találkozóról az 
„Ábrahámi vallások” között – észrevételeinket részletesen közölve. Érdemes 
ezzel kapcsolatban az alábbiakat felidézni:

2013. március 13-án a Vatikáni rádióban Ferenc pápa (ahogy önmaga azóta 
is mondja: Ferenc, Róma püspöke) erkélyen elmondott első beszédből idé-
zünk: „Most megkezdjük ezt az utat, a püspök és a nép útját, a római egyház 
útját, amely elől jár a szeretetben (szinkronfordításban: szeretetben vezeti, 
elnökli a többi egyházat). Ez a testvériség, a szeretet, az egymás közötti bi-
zalom útja. Mindig imádkozzunk egymásért, az egész világért, hogy megva-
lósuljon a (szinkronfordításban: egy nagy) testvériség. Azt kívánom, hogy az 
egyháznak ez az útja, amelyet ma kezdünk el az itt jelen lévő bíboros hely-
nököm segítségével, gyümölcsöző legyen ennek az olyan szép városnak az 
evangelizációja szempontjából.”

2019. február 4-én Ferenc, Róma püspöke és Al-Azhar főimámja, Ahmed 
at-Tajjebbel aláírt egy dokumentumot, melynek címe: „Dokumentum az Em-
beri Testvériségről a világbéke és a békés együttélés érdekében”.  (Itt meg kell 
jegyeznem, hogy a muzulmánok jellemzően barátságosan tárgyalnak mindad-
dig, amíg elég erősnek nem érzik magukat ahhoz, hogy legyőzzék a tárgyaló 
partnert, mert akkor ki kell vonni a „kardot” és le kell győzni a másikat, hi-

tanúsága mellett. Kiállt a tenger partjára. Ekkor láttam, hogy a tengerből egy 
vadállat bukkan fel… A sárkány neki adta erejét és trónját, nagy hatalmával 
együtt. Az egyik feje mintha halálra lett volna sebezve, de halálos sebe meg-
gyógyult. Az egész föld csodálta a vadállatot. Leborultak a sárkány előtt, hogy 
hatalmat adott a vadállatnak. Leborultak a vadállat előtt is, és így imádták” 
(Jel 12,17-13,4)

A sárkány tehát átadta minden erejét és a trónját, nagy hatalmával együtt a 
tengerből felbukkanó vadállatnak. Ennek a vadállatnak „gőgös, káromló szája 
volt, és hatalmat kapott, hogy negyvenkét hónapig (3,5 évig) jártassa. Károm-
lásra nyitotta száját az Isten ellen, káromolta a nevét, hajlékát és az ég lakóit. 
Hatalmat kapott, hogy megtámadja a szenteket és győzelmet arasson. Hatalma 
kiterjedt minden törzsre, népre, nyelvre és nemzetre. A föld lakói, akiknek a 
neve a világ kezdetétől nincs beírva a megölt Bárány életkönyvébe, mind le-
borulnak majd előtte. Akinek van füle, hallja meg! (Jel 13,5-9)

Itt is megjelenik a 3,5 év, de itt hónapokban számolva nem napokban és 
nem években, ahogy az előzőekben olvashattuk.

Ezt követően „egy másik vadállat emelkedik ki a földből”, tehát ez nem 
egyezik a tengeri vadállattal. Viszont a tengeri vadállat jelenlétében annak 
minden hatalmát képes gyakorolni (vö. Jel 13,12). 

„A földet és lakóit rávette, hogy boruljanak le az első vadállat előtt, amely 
kigyógyult halálos sebéből. Nagy csodajeleket vitt végbe, még tüzet is bocsá-
tott le az égből az emberek szeme láttára. A föld lakóit megtévesztette a csoda-
jelekkel, amelyeket a vadállat előtt véghezvihetett. Rávette a föld lakóit, hogy 
emeljenek szobrot a vadállatnak, amelyet a kard megsebzett, de felgyógyult. 
Hatalmat kapott, hogy lelket leheljen a vadállat szobrába, hogy megszólaljon 
a vadállat szobra, meg hogy megölje azokat, akik nem borulnak le a vadállat 
szobra előtt. Elrendelte, hogy mindenkinek, kicsinek és nagynak, gazdagnak 
és szegénynek, szabadnak és rabszolgának jelöljék meg a jobb karját vagy a 
homlokát, és hogy senki ne adhasson-vehessen, ha nem viseli a vadállat jelét: 
nevét vagy nevének a számát. Ez a bölcsesség! Akinek van esze, számítsa ki a 
vadállat számát, hisz emberi szám: hatszázhatvanhat. (Jel 13, 12-18)

Egyes üzenetek erről szólnak, hogy a végidőkben eljön annak ideje, amikor 
csipet ültetnek mindenki kezébe vagy homlokába. Aki pedig nem engedi ezt 
meg, az nem jut a bankszámlájához, az nem vásárolhat semmit. Ezt olvassuk 
itt, Szent János apostol látomásaiban, látomásainak lejegyzésében.

A pontos időpontokat – főként Jézus Krisztus visszaérkezésének időpontját 
– senki sem tudhatja. De Jézus maga mondta, hogy bizonyos jelek megelőzik 
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Támadások a házasság és a család intézménye ellen

A házasság és a család intézménye ellen kezdettől fogva napjainkig szerve-
zett támadás zajlik. Ennek eredeti okáról a kinyilatkoztatás ad felvilágosítást. 
A házasságra és a családra leselkedő veszélyek forrása az eredeti bűn, amiről 
pontos képet ad a Genezis elbeszélése.

Az őstörténet tanulsága
A paradicsomkerti bűnbeesés (Ter 2,8−3,24) megrontotta a férfi és a nő kap-
csolatát. Az első utódnemzedékben testvérgyilkosság történt. (Ter 4) A bűn, a 
romlottság, a gonoszság aztán elhatalmasodott, ezért Isten úgy döntött, víz-
özönt bocsát a földre. (Ter 6,13−14) Az emberiség életét Noé három fiával és 
azok feleségei által indította újra, és az élővilág helyreállításához is minden 
élőlényből hím-nőstény párokat vétetett a bárka oltalmába. A vízözön elmúltá-
val szivárványt helyezett a felhőkbe a szövetség jeleként (Ter 9,13), hogy nem 
lesz többé vízözön, amely elpusztítja a földet.

Isten a szövetséget megtartotta, az ember azonban a hűtlenségével újra és 
újra elpártol az Úrtól, helyette a bűn és a halál útjára lép. Mindez az emberi 
élet valamennyi területén, így a nemiség, a házasság és a család történelmé-
ben is megtapasztalható. 

Az új és örök szövetség, amelyet Jézus Krisztus alapított és szent vérével 
pecsételt meg a keresztfán, a keresztvíz árjában mossa el a bűn minden szeny-
nyét, és a házasság szentségében gyógyítja és rendezi a férfi és nő kapcsolatát, 
valamint az Anyaszentegyház hajójában kínál helyet, hogy életünk legyen és 
bőségben legyen mindörökké. 

De a bűn a világ végéig még jelen marad, annak következményeivel együtt. 
A konkoly és a búza együtt növekszik az aratás napjáig.

A szivárvány jelét manapság divattá vált az LMBTQ ünneplésére is alkal-
mazni. A bűn fölött szivárványos zászlót lengetni az égbe cinikus, ördögi üzenet 
Istennek. Hiszen a szivárvány azt jelenti, nem lesz többé vízözön. A történelem 
kezdetének a szentírási története azonban arra is megtanít, hogy Istenből nem 
lehet gúnyt űzni. Szodoma és Gomorra, Adma és Cebojim esete (MTörv 29,22)  
intő jel, hogy az égbekiáltó gonoszságot az Úr egy napon megbünteti. 

Az Emberfiának eljöveteléről pedig Jézus idézi fel, hogy úgy lesz, mint Noé 
és Lót napjaiban történt. A kezdetek tanulsága tehát örökérvényű, és nekünk 
is szól. Erre maga az Üdvözítő figyelmeztet (Lk 17,26−35), mert az Igazság 
napja közeleg.

szen muzulmánná kell tenni az egész világot. Ehhez két alap törvényük van a 
takijja, ami hazugságot és megtévesztést jelent, a másik a Hadajbijjai szerző-
dés, az átverés szerződése.)

2020. október 3-án Ferenc, Róma püspöke kiadta a „Mindnyájan testvérek” 
(Fratelli tutti) című enciklikáját, egy szociális enciklikát. Ennek az encikliká-
nak a célja, hogy előmozdítson egy világméretű törekvést a testvériségre és a 
társadalmi barátságra. A humanizmustól áthatott enciklikában azért időnként 
az Isten is említésre kerül.

2021. március 6-án került sor Irakban a három „Ábrahámi vallás” nagy ta-
lálkozójára, melyen a közös jövőről történt egyeztetés. Az előző lapszámunk-
ban közreadott cikkben említettük, hogy igen sok kérdés merül fel a három 
vallás elvi közeledésével kapcsolatban is, a gyakorlatról nem is beszélve. 
Hogyan bátorkodunk ennyire különböző vallások reális közeledésében Isten-
hitben gondolkodni, amikor évtizedek óta a keresztény felekezetek közötti 
ökumenét érdemben semmivel sem sikerült előremozdítanunk, inkább tovább 
szakadtak közben a különböző gyülekezetek, kisegyházak – és recseg-ropog 
(egyre zavarodottabb) Katolikus Egyházunk is. Mindenesetre igen érdekes így 
ezt a 2021. március 6-án megrendezett eseményt szem előtt tartani, mely a 
híradások szerint a jövő irányát igyekszik felmutatni, azt, hogy merre kellene 
haladnunk a következő években. 

Különösen elgondolkoztató az időpont (Isten szótárából hiányzik a vélet-
len). Hiszen amennyiben a cikk elején említett 2017. szeptember 23-án megje-
lenő igen speciális égitest együttállást követően a Jelenések Könyvével össze-
vetve, az abban szereplő 1260 napot kiszámítjuk az pont 2021. március 6-án 
járt le (Jel 12,5-6). Ezt követően új időszak kezdődött. Amennyiben tovább 
olvassuk a Jelenések Könyvét (tudom, hogy semmiképpen sem tekinthető a 
Jelenések Könyve kronológiai előírásnak…) akkor a 12,14. szakaszban a föl-
dünkön zajló sátáni tombolások közepette az Asszonyt a pusztába repítik „egy 
évig, két évig és félévig”. Ez újabb három és fél év érdekes szakaszokra tagol-
va. Itt azonban már nincs megadva a végének sem napja, sem órája… Lehet, 
hogy ez kezdődött el március 7-ével? 

Jánossy Gábor
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Az 1917-ben bekövetkezett nagy októberi szocialista forradalom és a bol-
sevik hatalomátvétel az ateizmus démonát szabadította el, és nyíltan istentelen 
világot kezdett építeni. Politikai eszméje a dialektikus és történeti materializ-
mus volt. E tan szerint egyetlen valóság az anyag a maga vak erőivel. A növé-
nyekhez és az állatokhoz hasonlóan az emberi társadalom sem egyéb az anyag 
egyik megjelenési formájánál, amely az erők örökös harcában ellenállhatatlan 
kényszerűséggel fejlődik a végső kifejlet felé, ami az osztályok nélküli társa-
dalom. 

Így lettünk „bolygólakók”
Ami ezután következett, az emberközpontú világ, társadalom és vallás meg-

születése. Csak nagy vonalakban. A XX. század során következett a demokrá-
cia, a szocializmus, a kapitalizmus kora. Egyúttal globális, gazdasági, politi-
kai, alvilági hálózatok,  háttérhatalmi rendszerek épültek ki. A háttérhatalmak 
szerepe és befolyása megállíthatatlanul növekszik, míg a nemzetállamok sze-
repe egyre csökken.

A 60-as években az Egyházban is gyökeres fordulat következett be. A zsi-
nati forradalommal diadalra jutott a modernizmus. A Nouvelle Teologie és a 
Novus Ordo, amiről a legkevesebb azt mondhatjuk, hogy a Szentet állította 
félre az ember útjából.

A 68-as párizsi diáklázadásokhoz már megvolt minden, amivel be lehetett 
robbantani a neomarxizmus tanait. S nem oldallagosan, sietve igyekeztek a 
szexualitást is felszabadítani minden elnyomás alól.

Ennek talaján futott be a posztmodern, a feminizmus, a gender ideológia. 
Napjaink embere már nem Egyházban, hazában, családban él, hanem „boly-
gólakó”, aki már fittyet sem hány az örök élet kérdéseire. Csak a szórakozás-
sal, az anyagi jólétével és a teste szépségével törődik, kényelmesen bevackol a 
maga kis buborékába.

A házasság kinyilatkoztatott rendjének az elvetése
A modern világ nem tekinti alapigazságnak, hogy a házasságot a Teremtő Is-
ten a paradicsomban alapította és határozta meg sajátos törvényekkel, és hogy 
a teremtett kezdeti állapotot az őstörténetben (Ter 2,8–3,24) megismert erede-
ti bűn rontotta meg.

Elveti, hogy a házasságnak a megváltás által megigazulttá lett új teremt-
mény számára világos értelme és célja van. S hogy ezt az értelmet és célt pedig 
a kinyilatkoztatás fényében pontosan meghatározhatjuk.

Napjaink helyzetének a megértéséhez érdemes a modern kor közvetlen előz-
ményeire visszatekinteni, hogy jobban megértsük, miként jutottunk el idáig.

Forradalmak sorozata
A modern kort kétségtelenül a nagy forradalmak alapozták meg. A forradal-
mak lényege mindig azonos: a paradicsomi lázadást, az Isten alkotta renddel 
való szembeszállást jelenítik meg, mindig a Sátán kísértésére, és a bűnt érte-
lemmel és akarattal elfogadva.

Az 1517-ben elindult protestantizmus az üdvösség hajóját, az Egyházat tá-
madta meg. Kétségbe vonta Krisztus tényleges és hathatós jelenlétét az Egy-
házban, főként a szent hierarchiában, a Tanítóhivatalban, és különösképpen a 
Legméltóságosabb Oltáriszentségben, továbbá tételesen elvetette a házasság 
szentségét, bennfoglaltan a házasság egységét és felbonthatatlanságát.

Az 1717-ben megszülető modern szabadkőművesség az Úr Jézus Krisz-
tust vetette el, aki az Isten Fia és Megváltó, aki az üdvösségnek egyetlen útja. 
Számukra nincsen egy igaz vallás, nincsenek dogmák (hitigazságok), helyet-
te vallásszabadság, szabadgondolkodás, emberközpontúság, relativizmus és 
indifferentizmus van. A szabadkőművesek tagadják a kinyilatkoztatást és az 
értelem igazságfelismerő képességét, helyette deizmust, panteizmust, raciona-
lizmust és agnoszticizmust képvisel.

Az agnoszticizmus az objektív igazság megismerhetőségét, az emberi 
értelem ajándékát vetette el, de voltaképpen a kinyilatkoztatást távolította el 
az útból.

A francia forradalom politikailag fogalmazta meg a protestantizmus és 
a szabadkőművesség egyházellenességét és antiklerikalizmusát, a kéjnőt 
a notre dame-i oltárra emelte, a kinyilatkoztatást és a teljes és csorbítatlan 
hitletéteményt (depositum fidei) felváltotta az ember istenítése. Megnyílt az út 
a hedonizmus és a racionalizmus felé.

A 48-as felforgató mozgalmak és forradalmak a társadalmi elégedetlenség 
kihasználásával és felkorbácsolásával nyertek bázist a monarchiák 
megdöntéséhez és az arisztokrácia elsöpréséhez, szembefordulva mindennel, 
ami nemes, és előkészítették a háttérhatalmak (mint a szabadkőművesség, a 
banki szféra) uralomra jutását; továbbá beágyaztak a katolikus királyságokat 
később végképp széttörő nacionalizmusnak.

Az első világháború véget vetett a hatalmat Istentől eredeztető, szakrális 
királyságoknak, a trónt elszakította az Oltártól, és ezzel kitárta a kaput az 
ateizmus akadálytalan előretörésének.
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és egyéni döntés kérdése, és a nemiség biológiai törvényei sem létezhetnek. 
A „nemi liquiditás” nézetének az időszerűségét a „felvilágosultak” szerint a 
megváltozott társadalmi környezet teszi lehetővé, mint több, parancsolja, hi-
szen szellemi táptalajuk, a marxizmus szerint a lét határozza meg a tudatot.

A liberalizmus diktatúrája
Aki kiáll a házasság és a család védelmében, azt szexistának, nőgyűlölőnek, 
középkorinak, haladásellenesnek titulálják. Aki nem ért egyet például a me-
legházassággal, és ennek a véleményének nyilvánosan hangot merészel adni, 
tüstént homofóbnak nevezik. Elég csak említést tenni arról, hogy a szexuális 
identitásnak léteznek kóros megnyilvánulásai, tüstént pszichiátriai betegnek 
tekintik (fóbiásnak tartják) a megszólalót.

Ebben az ideológiai terrorban bárki könnyen nyomás alá helyezhető, lejárat-
ható és akár lemondásra is kényszeríthető. A fóbiával való megbélyegzés vagy 
a MeToo kampány bevett eszköz a karrier megtörésére, az ellenkező vélemé-
nyen levő egzisztenciájának a megtámadására, a személy tönkretételére. Ha 
valaki már abban sem biztos, hogy fiú-e, vagy lány, a teljes összezavarodottság 
állapotában van. Akinek a nemi identitása zavaros, képtelen a másik nemmel 
egészséges kapcsolat kialakítására, képtelen a házasság, a gyermekvállalás és 
a nevelés feladatára, az osztatlanság és felbonthatatlanság szerint való házas-
életre. Hasonlóképpen ha házasság és család jelentése, célja és keretei válnak 
képlékennyé, bizonytalanná lesz minden, ami a családi élet alapját jelenti. A 
nemiség, a házasság és a család ellen való támadás a társadalom alapsejtjét 
öli meg, és ezzel az ember közösségi létezését gyökerében lehetetleníti el. 

Kísérlet az ember teljes megtörésére
Mire lehet jó ez az egész? Ez a folyamat egyértelműen széttöri, szétszakítja a 
társadalom alapszövetét, a családot megsemmisíti, az embert elszigeteli, ato-
mizálja, és belsőleg is lerontja. Elidegenít. A teljes bizonytalanság, zavarodott-
ság állapotában a család tápláló fészke nélkül az ember kiszolgáltatottá válik, 
és könnyen rabszolgájává lesz az elméjét, érzelmi világát, egészségét, egzisz-
tenciáját hatalmába kerítő különböző erőknek és hatalmaknak.

Krisztus győztes zászlaja alatt
Jó hír, hogy ez a háború bár ádáz módon zajlik, de végső kiértékelésben lefu-
tott már. Értelmetlensége az első pillanattól fogva látszik. Hiszen nem lehet 
kérdés, hogy érvényes-e még, hogy az ember férfinek és nőnek teremtetett, és 

A házasság természete szerinti elsődleges célja az utódnemzés: az emberi 
nem fajfenntartása, és az Egyház és állam fennmaradásának biztosítása.

A házasság természetfeletti célja a házastársak lelki közössége és java: a 
kölcsönös megszentelődés és az örök élet. 

A házasságot Krisztus Urunk a megkereszteltek között a szentség rangjára 
emelte. A házasság szentségét, amelyet a felek egymásnak szolgáltatnak ki, a 
házastársak között örök és kizárólagos köteléket hoz létre. Maga Isten pecsé-
teli meg a házastársak beleegyezését. A házasság alapja a krisztusi szeretet.

A házasság egysége szerint a házasság lényegéből kifolyólag egy: azaz egy 
férfiúnak egyszerre csak egy felesége, egy nőnek egyszerre csak egy férje le-
het. Vagyis a házasság egységének a dogmája szerint csak monogámia lehetsé-
ges, a monogámia isteni és természeti törvény, a szimultán poligámia minden 
esete (poliginia, poliandria, promiszkuitás) tilos.

A szentségi házasságot maga Isten pecsételi meg, így a megkeresztelt felek 
között szabad emberi cselekedetéből megkötött és elhált házasság soha nem 
bontható föl, visszavonhatatlan valóság és olyan szövetség, amelyért Isten hű-
sége kezeskedik. Ezért a megkeresztelt felek között megkötött és bevégzett 
házasságot semmiféle emberi hatalom és semmiféle ok nem bonthatja föl, ki-
véve a halált.

A házasság javai között első helyen áll a gyermek. Az élet továbbadására 
hivatott házastársak Isten teremtő hatalmából és atyaságából részesednek. A 
teremtő Isten szeretetének munkatársaiként kell megélniük a születésszabá-
lyozás felelősségét. Az állam nincs fölhatalmazva arra, hogy bármi módon 
korlátozza a házastársak szabadságát a gyermekvállalás eldöntésében.

Nem ismerni sem Istent, sem embert
Ha nincsen Isten, akkor nincsen örök törvény (lex aeterna); nem beszélhetünk 
minden törvényhozás isteni forrásáról, az isteni bölcsességről, amely mindent 
a helyes cél felé állít be, illetve mozgat. Nincsen továbbá természettörvény (lex 
naturalis), amely az emberi szívnek és értelemnek az örök törvényből való ré-
szesedése. Ennek mentén Értelmetlenné válik minden emberi törvény (lex hu-
mana), hiszen nincsen lex naturalis, amit az embervilág törvényekbe konvertál-
hat, és végképp nincsen örökérvényű vontkoztatási rendszer, a lex divina, ami az 
Ó – és Újszövetségben kinyilatkoztatott törvényt jelenti, sem pedig lex Christi, 
amely a hegyi beszédben (Mt 5–7) összegzett evangéliumi törvényt jelentené.

A házasság és a család tagadása, a nemiség lényegének és céljának a negli-
gálása végső soron azt feltételezi, hogy minden szubjektív. Minden viszonyítás 
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ért; a házasság, a család, az anyaság és az apaság hagyományos keresztény 
felfogásának a megszüntetéséért; a heteroszexualitás normális voltának és 
irányadó jellegének a megszüntetéséért; a homoszexuálisok „házasságáért”, 
az abortuszért; a nemi identitásra való nevelés megszüntetéséért; a szülők ne-
veléshez való jogainak csorbításáért, az LMBTQ jogokért.

E folyamatnak számos nyilvános és konkrét lépése figyelhető meg. Kofi An-
nan korábbi ENSZ főtitkár még 1997 után intézményi reformot hajtott végre, 
melynek értelmében a „nemek közti egyenlőség” szempontját mint kiemelt 
célt beépítették valamennyi ENSZ programba, alapba és irányadó szervezet 
működésébe. 2001-ben, a nyolc Milleniumi Fejlesztési Cél elfogadását köve-
tően a „nemek közti egyenlőséget” a nemzetközi együttműködés elsődleges 
céljának nyilvánították.

2015. október 1-én az ENSZ főtitkár Ban Ki-moon megígérte, hogy az 
egész világon támogatni fogja az LMBT jogokat, mert ezt ő „szent küldetés-
nek“ tartja.

Az ENSZ nagy hangsúlyt fektet a közvélemény megnyerésére. Ezt a célt 
szolgálják az ENSZ világkonferenciái, amelyek záródokumentumai látszóla-
gos legitimitást biztosítanak a célkitűzéseknek, és kiválóan alkalmasak a nem-
zetközi jogalkotás előkészítésére. De az ENSZ gendert megvalósítani kívánó 
törekvéseivel együttműködnek a multinacionális nagyvállalatok is, mint pél-
dául a Google, az Apple, a Facebook és a Microsoft.

Az ENSZ globálisan működő alapítványok (pl. a Rockefeller Alapítvány és 
a Bill és Melinda Gates Alapítvány) segítségét veszik igénybe olyan projektek 
finanszírozásához, amelyre nem tudtak költségvetési támogatást szerezni.

A politikai nyomásgyakorlás fontos eszközei az Európai Parlamentben a 
határozati javaslatok, valamint a nem törvényi erejű határozatok. Bár ezeknek 
elvileg nincsenek kötelező hatásai a nemzetállamok jogalkotására, mégis al-
kalmasak a nemzetközi szintű hangulatkeltésre.

Az EU – az ENSZ és az USA nyomdokain járva – minden erejét latba veti 
annak érdekében, hogy az azonos neműek házasságának jogintézményét, va-
lamint az LMBTQ teljes körű elismerését és támogatását minden tagállamban, 
minden létező módon foganatosítsa. 

A homoszexuális jogok és azok egyenrangúsága már most kiemelt helyet 
foglal el az európai és amerikai külpolitikai irányelvekben.

Az elmúlt években az ENSZ főtitkár azt az üzenetet fogalmazta meg, hogy 
az emberi jogok fölötte állnak a vallási törvényeknek és előírásoknak. Ez az 
állásfoglalás az ENSZ visszatérő témája, az irányadó új globális konszenzus 

hogy a házasság és család sírig tartó hűségben, gyermekáldással éri el betel-
jesedését. Nem az odaadás öli meg az életet, hanem az önzés. Nem az erény 
a tisztátalan, hanem a bűn. Nem az elköteleződés a hazugság, hanem a válás. 
Krisztus legyőzte a halált. Az egyetlen igazi kérdés csupán az, hogy élünk-e a 
kapott isteni malaszttal, hogy talpon maradjunk minden körülmények között? 
Kitartunk-e hitünkben, meggyőződésünkben, erkölcseinkben, bármekkora is a 
zűrzavar körülöttünk? Vállaljuk-e Krisztusért és az Egyházért a megpróbálta-
tásokat, a szenvedést?

Politikai mozgatóerők
Ismerjük már a háttérben húzódó szellemiséget, de ki és mi által nyilvánul 
meg ez az offenzíva? Lássunk néhány példát a legnagyobb tényezők közül.

Ma ott tartunk, hogy az ENSZ és az EU legfelsőbb szintjein fogalmaznak 
rendeleteket, melyek szerint immár kirekesztő dolog a családról beszélni, és 
az együttélés minden formáját” egyenrangúnak kell tekinteni. A férfi és a nő 
helyett genderről, a nemek egymást kiegészítő volta helyett a „nemek közti 
egyenlőségről” kell szólni. Az erre vonatkozó irányelveket mindig összekap-
csolják a fogamzásgátlás nagyobb hozzáférhetőségének és az „abortuszhoz 
való jognak” a követelésével. A női egyenjogúság eszméje feminizmussal van 
átitatva, melyben a házasság és az anyaság a nők jogainak akadályaként van 
megjelenítve. Az LMBTQXYZ elismerése, a homoszexuális párok házasság-
nak való minősítése, és a gyermekek örökbefogadási joga, a gender az ENSZ 
és az EU dokumentumaiban alapvető követelménnyé vált.

Az új, globális konszenzus olyan új paradigmák együttese, amelyeket új 
nyelven fogalmaznak meg. Az új nyelv azokat a drámai paradigmaváltásokat 
tükrözi, amely a Nyugat átmenetét jelzi a modernitásból a posztmodernbe. M. 
Peeters számos példát gyűjt és magyaráz, milyen szavakat és kifejezéseket 
használ ez az új globális nyelv.

Az új globális nyelv egyrészt átalakítja egyes pozitív fogalmak jelentését, 
mint pl. a szabadság, a tolerancia, az emberi jogok. Másrészt gyanússá tesz 
és kiszorít hagyományos fogalmakat, mint pl. a szeretet, az erény, a tisztaság, 
a bűn. Harmadrészt új fogalmakat jelentetnek meg, amelyek az új ideológia 
szolgálatában állnak, mint pl. a reproduktív egészség, világpolgár, gender, 
nemi önazonosság, gyűlöletbeszéd, egyenlő hozzáférés, homofóbia.

Az ENSZ és az EU teljes hatalmi, infrastrukturális és pénzügyi képessé-
gével dolgozik a gender ideológia világméretű elterjesztésén, a „nemek közti 
egyenlőségért“; a nemiségre vonatkozó valamennyi erkölcsi mérce eltörlésé-
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gon. S ezzel  grandiózus tervvel függ össze az ún. „Ábrahámita világvallások” 
egyesítésének és a világkormány felállításának egyre sűrűbben emlegetett 
gondolata is.

A 2020 június elején Davosban megszervezett világgazdasági fórumon 
Klaus Schwab vezetésével már ismertették az egybegyűltekkel a „The Great 
Reset” programot.

Klaus Schwab volt az, aki  a WHO főigazgatójával együttműködve a jár-
ványt 2020 márciusban globális veszélynek nevezte és támogatta, hogy a 
világgazdaságot „Lockdown“ lezárásokkal megbénítsák. A Schwab által ösz-
szefoglalt és persze messze nem egyedül szervezett folyamat már zajlik, a 
világpolitika új jelszava: „Build Back Better” – építsd vissza jobban, ami a 
negyedik ipari forradalommal felépíteni szándékozott új világrend egyfajta 
reklámszlogene. A „szép új világ” emberének nincsen már identitása, csak egy 
teljes megfigyelés alatt tartott, és minden tekintetben irányított, kiszámítható 
rabszolga. A házasság és a család elpusztítása, valamint a nemi önazonosság 
felszámolása ebbe a képbe illik bele.

„Legyetek állhatatosak a hitben” (1Kor 11,13)
Ebben a helyzetben a dolgunk nem lehet más, mint a harc az Igazságért és a hű-
ség mindhalálig. A hitvalló élet. A felismert igazság kötelez minket, és bíznunk 
kell, hogy a kegyelmével erősít meg az, aki maga az Igazság. Mindenre képesek 
vagyunk abban, aki nekünk erőt ad. Aki mindvégig kitart, az üdvözül.

Fülep Dániel

Hálát adok neked Istenem, hogy adtál észt

A napokban egy egyszerű, hétköznapi eseménynek lehettem szemtanúja. Egy 
pálcika becsúszott a jégszekrény alá, és egy kedves ismerősöm megpróbál-
ta kipiszkálni onnan. Első próbálkozásra valamitől még mélyebbre csúszott. 
Egy másik eszköz segítségével mégis sikerült végül kipiszkálni onnan azt. Ezt 
követően hangzott el szájából az alábbi mondat: „Hálát adok neked Istenem, 
hogy adtál észt és sikerült megoldani ezt a helyzetet”.

Valamiért volt egy kicsit furcsa érzésem ennek a mondatnak kapcsán, de 
akkor, ott rögtön nem jutott eszembe, hogy miért is furcsa ez a mondat, hiszen 
teljesen egyértelműen az illető hálát adott az Istennek a probléma megoldá-

elfogadása és megvalósítása óta. A gender elfogadása és terjesztése rend-
re a fejlesztési segélyek feltételeként jelenik meg. A nemek közötti egyen-
lőség iránti érzékenység immár a globális oktatás alaptétele. A gendert ma 
már több száz egyetemen, bölcsészettudományi karon és társadalomtudomá-
nyi tanszékeken oktatják. (gender studies néven), mint hivatalos tantárgyat. 
A nemek közötti egyenlőség ideológiája beépült a gazdasági életbe is a 
Világgazdasági Fórummal kezdve, üzleti vállalkozások etikai kódexein át az 
alapszabályokig. Az ideológia átjárja a művészeteket, különösen a filmipart és 
a könnyűzenei világot. A gender szerte a világon megjelent a jogalkotásban, 
egyre szaporodnak a gender elősegítésére hivatott jogszabályok, amelyek 
foganatosításához a bíróságok és a végrehajtó szervek retorziós eszközei is 
egyre bővülnek. 

Nagy Újraindítás és Új Világrend
A világ átalakítása zajlik, amelynek célja egy új világrend felépítése. A Világ-
gazdasági Fórum alapítója és ügyvezető elnöke, Klaus Schwab kendőzetle-
nül beszél erről, és írja meg tanait a COVID-19: The Great Reset című, tavaly 
megjelent koprodukciós művében. A COVID-19 globális méretűvé tette az 
egészség és a jólét elvesztése miatt való félelmet. Az emberek a félelem okán 
olyan dolgokat is megengednek a hatalomnak, amit biztonságérzet mellett 
nem tennének. A Schwab úr által megfogalmazott grandiózus terv a járvány 
következményeit kívánja orvosolni úgy, hogy egy az élet minden területére ki-
terjedő, új világrendet építsen fel. Mindezt marxista-szocialista eszmerend-
szer szerint, technokrata-transzhumanista eszköztárral felvértezve képzeli el 
megvalósítani. Kína mintául szolgál mindehhez, ahol már régóta élesben fej-
lesztik, amit most már világszerte akarnak elterjeszteni.

A Nagy Újraindítás meghirdetett programja szerint eljött az ideje a negye-
dik ipari forradalomnak, ami a mesterséges intelligencia és a robotizáció di-
adala lesz.

A béke és a biztonság érdekében szükség van biometrikus ellenőrzési rend-
szerek bevezetésére, valamint a világgazdaság rendjének teljes átalakítására. 
A javak újraelosztására, sőt a magántulajdon tulajdonképpeni eltörlésére, ami 
választ kínál a világ problémáira, nemcsak a pándémiára, hanem a klímavál-
tozásra és a társadalmi igazságtalanságra is. Ezért sürgetik a digitális adatfel-
hők fejlesztését, a digitalizációt, bővítik az adatkereskedelmet. Ezért fontos 
dollármilliárdokért kiépíteni az 5G-hálózatot, ezért beszélnek egyre többet az 
alapjövedelemről, és ezért engedik bedőlni vállalkozások millióit szerte a vilá-
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Ítéljetek igaz ítélettel

A napokban egy kedves ismerősömmel beszélgettem arról, hogy a Tengernek 
Csillaga folyóiratban miért is kerülhet bele olyan cikk, mely kritizálja Egyhá-
zunk belső dolgait. Erről elég hosszan beszélgettünk, hiszen nem egyezett alap 
véleményünk.

Ma elég sok esetben hallom azt a szemléletmódot, hogy oly sok feszültsé-
günk, oly sok bajunk van, akkor miért beszélünk olyan dolgokról, mely újabb 
feszültséget ad hozzá a már amúgy is sok problémánkhoz. Inkább beszéljünk 
olyanokról, melyek pozitív érzéseket váltanak ki.

Ennek a gondolkodásmódnak van egy egyértelműen letapintható pozitív 
oldala, mely pszichológiai szempontból igaz, hogy amennyiben csak a rossz 
dolgokat halljuk, az lelkileg lehúz, megnyomorít. A pozitív dolgok viszont 
lelkileg emelnek, segítenek lelkileg „talpon maradni”.

Ebben tulajdonképpen egyetlen alap problémám adódik, hogy újból az em-
beri gondolkodásmód tapintható a hátterében. Hiszen amennyiben imádságos 
lelkülettel Istenbe tudom helyezni gondolkodásmódom középpontját, akkor 
az evilági szinten megjelenő problémák, feszültségek egész más mértékben 
befolyásolják életemet a hétköznapokban.

Jézus János Evangéliumában tanít minket, hogy „ítéljetek igaz ítélettel” 
(v.ö. Jn 7,24). Tehát kötelez minket arra, hogy Istenhitben folyamatosan vizs-
gáljuk környezetünket, attól függetlenül, hogy az hívő társamra, vagy vala-
ki felszentelt testvérünkre, papjainkra, püspökeinkre vonatkozik. A lényege, 
hogy Egyházunk dolgait Istenhitben folyamatosan világítsuk át.

A magyar szóhasználatban az ítéletet illetően külön kell választanunk két 
kifejezést: megítélni és elítélni. A János evangéliumában szereplő jézusi uta-
sítás alapján kijelenthetjük, hogy kötelességünk megítélni a környezetünkben 
zajló eseményeket – igaz Istenhitben! Nem evilági gondolkodásmód szerint! 
Elítélni azonban senkit sem szabad, az kizárólag Isten dolga, az kizárólag Isten 
feladata.

Tehát ha én Istenhitben rávilágítok Egyházunk belső problémáira, azzal 
csak az Evangélium szerint járok el. Jézus maga is rámutatott a farízeusi ma-
gatartásra: „Jaj nektek, farizeusok és írástudók, ti képmutatók! Fehérre meszelt 
sírokhoz hasonlíttok, amelyek kívülről szépnek látszanak, de belül tele vannak 
a halottak csontjaival s mindenféle undoksággal. Így ti is kívülről igazaknak 
látszotok az emberek szemében, de belül tele vagytok képmutatással és go-
noszsággal.” (Mt 23,27-28). Ezzel, hogy az Istenhit gyakorlásában levő prob-

sáért. Lassan – aludni kellett a dologra – rájöttem, hogy hol is rejlik ebben a 
mondatban egy olyan lelkiség, mely miatt furcsa érzésem támadt.

Az illető azt mondta, hogy hálát ad azért, hogy kapott eszet a gondolkodás-
ra. Tehát tulajdonképpen így hangzott a mondat, csak nem így lett kimondva, 
hogy: „Hálát adok neked Istenem, hogy adtál észt, és így sikerült nélküled is 
megoldani ezt a helyzetet”. Tehát az emberi megoldást előtérbe helyező mon-
dat volt ez, mely azért hálát adott az Istennek.

Oly sokszor vagyunk így, hogy mindent emberileg szeretnénk megoldani. 
Ebbe belefér az is, hogy az emberi megoldások mellett még hálát is adunk 
időnként az Istennek, hogy sikerült emberileg megoldani problémánkat. Még-
is ez nem nevezhető krisztusi lelkületnek, hiszen önmagamat Isten elé helye-
zem tudatom mélyén, nem tudatosan, de tudat alatt.

Krisztus tanítását figyelembe véve helyesebb lett volna, ha az a bizonyos 
mondat így tört volna fel a szív mélyéről: „Hálát adok neked Istenem, hogy 
olyan gondolatot adtál nekem, mely segítségével sikerült megoldani ezt a 
helyzetet”. Ebben az esetben a tudatomban Istennek adom át az első helyet, 
a megoldásért, a megoldás gondolatáért adok hálát, nem pedig azért, hogy 
olyannak teremtett, hogy önállóan is meg tudom oldani problémáimat.

Jézus arra tanított minket, hogy percről percre igyekezzünk benne, vele 
élni, de ehhez szükséges, hogy az „egónkat” folyamatosan igyekezzünk a hát-
térbe szorítani. Csak így van esélyünk a szentek példájának követésére, azaz 
csak így van esélyünk arra, hogy valóban a mennyországba jussunk az örök 
életben, mely szerintem minden hívőnek ki nem mondott vágya. De sajnos az 
öntelt, önmagát Isten elé helyező embernek jelentősen csökkennek az esélyei 
arra, hogy az örök életet a mennyországban élhesse le. A tágas út a pokolba 
visz – sajnos igen sokan haladnak a tágas úton. 

Igyekezzünk olyan gondolkodásmódot táplálnunk, erősítenünk magunk-
ban, hogy minél biztosabban a keskeny úton, a mennyországba vezető úton 
tudjunk haladni. Ehhez kérjük a szentek, a szent angyalok, a Szűzanya, Jézus 
Krisztus segítségét!

Jánossy Gábor
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végső győzelem csak és kizárólag Istené lesz, nem lehet másé, mégis érdemes 
egy kicsit átgondolni, hogy mi is zajlik körülöttünk ma.

A Sátán – aki Jézus szavai szerint evilág fejedelme – egyre bátrabban, egyre 
nyíltabban küzd a lelkekért, nem csak a világban, hanem sajnos Egyházunkon 
belül is. Ezért van ekkora zavarodottság mindenfelé. És az Isten megengedi, 
hogy ezt tegye, Ő szeretetben a mi hitünk fejlődése érdekében engedi meg. De 
csak az tud hitében fejlődni, aki ezt észreveszi és küzdeni kezd a Sátán uralma 
ellen a világban, a családban, Egyházunkban.

Ezt a gondolatmenetet követve meg kell állapítanunk, hogy zseniális ez a 
vírusos pandémia. Sátánian zseniális. Ki tudott volna jobbat kitalálni a gaz-
daság teljes átrendezéséhez, és azzal párhuzamban az emberi szabadságjogok 
„demokratikus” korlátozásához, valamint egyben a hitélet komoly megféke-
zéséhez az egész világon egyszerre (találkozási tilalmak, templomok bezárása 
stb.), mely egyben alkalmas a kis- és középvállalkozók, a társadalmi középré-
teg megnyomorítására is. Zseniális! Sátánian zseniális!

Ugyanakkor akinek füle van, az meghallotta Cecíliánk január végi szavait, 
melyek valahogy így hangzottak el: hazánkban bő egy év alatt kimondottan 
Covidban 320, azaz háromszázhúsz ember halt meg! Az elhangzás pontos dá-
tuma, órája, perce tudatosan nem érdekel, nem akarok elveszni a részletekben. 
Ez reálisan felveti a kérdést: akkor miről beszélünk? Arról, amit elkezdtem az 
előzőekben kifejteni.

A vírus terjedésével, a maszk használattal kapcsolatban is hónapról hónapra 
módosulnak a nyilatkozatok, a fősodratú média igényeinek megfelelően. Itt vi-
lágméretekről beszélek, melybe belesimul – sajnos – hazánk is. Az oltóanyag 
– mellyel kapcsolatban vészjelzést adtak a fiatalkorúak, az áldott állapotban 
lévőket illetően – nem változott, az álláspont mégis változott (én kutatóinté-
zetben dolgoztam, tudom, hogy vásároltak meg már évtizedekkel ezelőtt is 
komoly kutatási eredményeket). Mindemellett tudjuk, hogy a kórházi betegek 
és meghaltak tekintetében az okokat illetően hírzárlat van, az oltások mellék-
hatásait hosszú évekig tilos nyilvánosságra hozni.

Érdekes információ, hogy annak idején Németországban a médiában el-
kezdték terjeszteni azt a hírt, hogy a zsidók egy speciális betegséget terjeszte-
nek. Ennek a hírnek terjesztésével sikerült az emberek tudatában elfogadtatni, 
hogy a zsidókat meg kell jelölni, el kell különíteni. Ma mi zajlik? Akik nem 
akarják az oltást felvenni, azokat el kell különíteni, mert azok fertőzést ter-
jesztenek. Ahogy annak idején nem érdekelt senkit az igazság, úgy ma sem. 

lémákat Jézus megítélte (hangos szavakkal), ezzel még csak figyelmeztette 
a farizeusokat, hogy amennyiben nem változtatnak életvitelükön, akkor 
nem juthatnak be a mennyek országába. Ő ott, akkor nem ítélte el őket, csak 
megítélte cselekedeteiket, rámutatott a külsőleg megnyilvánuló cselekedeteik 
és belső gondolkodásuk ellentmondására, mellyel figyelmeztette őket a 
probléma lényegére (milyen aktuális ez ma is oly sok esetben…).

A házasságtörő asszonynál is azt mondta: „az vesse rá az első követ” (Jn 
8,7). Tehát kimondta, hogy a bűnös ember ne akarja elítélni a másik bűnös em-
bert. De az asszonyt figyelmeztette, hogy többet ne vétkezzen. Ezzel megítélte 
a helyzetet, de senkit sem ítélt el. Ezt nekünk is valahogy így kell igyekeznünk 
alkalmazni.

Tehát amennyiben valakiben rossz érzést vált ki az, hogy a problémákról 
beszélünk, akkor lehet, hogy az illető lelkületével van valahol baj. Hiszen 
amennyiben a problémáinkat a szőnyeg alá söpörjük, akkor azzal ugyanolyan 
rosszat teszünk, hiszen „bűnösök között cinkos aki néma”. Természetesen 
egyik véglet sem jó, és a középutat mindig nehéz megtalálni. Ehhez kérjük a 
Szűzanya és Jézus Krisztus hatékony segítségét!

Jánossy Gábor

A nagy dolgok

Nézzünk körül a világban, mi is zajlik körülöttünk? A nagy dolgok, a nagy 
cselekedetek mozgatórugója valami olyan erő, mely a vírus pandémiára hivat-
kozik, és ezen hivatkozása révén számtalan dologra zöld utat kap.

Az alap törvényszerűségeket ismerjük, a történelem körbe jár, de soha sem 
ismétli meg magát ugyanúgy. Tehát soha nem fog visszatérni az, amire sokan 
ácsingóznak. Minden más lesz, minden máshogy lesz. Mégis számtalan dolog 
kísértetiesen tud hasonlítani egy korábban lezajlott eseményhez, esemény so-
rozathoz.

Az egyik alaptételt a ma embere nem akarja elfogadni, mert kényelmetlen, 
ez pedig az, hogy végidőket élünk. Mit jelen az, hogy végidők? Az azt jelenti, 
a végső csata idejét éljük az Isten és a Sátán között, Krisztus második eljöve-
telét várva. Mi szokott ilyenkor történni? Mindkét fél a végső erejével küzd, 
igyekszik olyan technikákat is bedobni, melyeket eddig nem alkalmazott, bíz-
va abban, hogy övé lesz a végső győzelem. Tudjuk, mindenki tudja, hogy a 
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imádsággal kísérve! Használjuk az Isten adta közvetítőket: Szűzanya, szent 
angyalok, szentjeink! Nagyon boldogan segítenek – ha kérjük. De kérnünk 
kell, mert csak szabad akaratunk megnyilvánulása után tud segíteni minket az, 
aki szabad akarattal teremtette az embert (a Sátán nem törődik szabad akara-
tunkkal, folyamatosan kísért).

Vedd észre kedves testvérem, hogy most olyan a világ, hogy amely csalá-
dokat eddig az evilági dolgok nem szakítottak szét, azt most nagyon komolyan 
sikerült megtámadni a vírus-oltás dolgaival. Csak akkor tudunk ez ellen tenni, 
ha meg tudjuk fogalmazni az alap problémát, tudatosítjuk azt, így fordulunk 
kéréssel Jézus Krisztushoz, Szent Anyjához, vagy a szent angyalokhoz. Térdre 
magyar! Itt az idő, most vagy soha, imára fel!

2021. május , Jánossy Gábor

Nyájimmunitás

Érdekes hallani a hírekben így 2021. május vége, június eleje körül, hogy nem 
csak hazánkban, hanem minden körülöttünk lévő országban erősen csökkennek 
a vírussal kapcsolatos esetszámok. Így van ez Ukrajnát illetően is – Kossuth 
rádió hírei… Ukrajnában ugyanúgy csökken minden, a maga 3, azaz három 
százalékos átoltottsága mellett, mint nálunk az 50 %-os átoltottsággal. Ezt a 
szakmában úgy szoktuk nevezni, hogy kialakult a nyájimmunitás, és ez az ol-
tásoktól függetlenül alakult ki.

Egy másik gondolat, hogy eddig azt hallottuk, hogy az általános iskolásokat 
érdemben nem éri a fertőzés, ha igen, akkor könnyedén átvészelik azt (termé-
szetesen egyedi esetek mindig voltak és lesznek). Most, hogy a 12 éveseknek 
is már engedik az oltást, most már lehet hallani olyan hangokat, hogy a fia-
talságban a mutánsok komolyabb eseteket is okozhatnak, melyet nehezebben 
vészelnek át – mondja egy szakember szirénhangja… A fiatalok ilyen jellegű 
kezelése a hívő keresztény ember gondolkodásával gyökeresen ellentétes! Ez 
sajnos nem újdonság a politikában. Emlékezzünk csak a rendszer módosu-
lás utáni parlamenti szavazásra, ahol a kereszténydemokraták az ateistákkal 
együtt szavazták meg az abortusz törvényt! De hát hol van ma már a lobogó 
hitű magyarság, melyről szép énekünk mondja:

„Virágos kert vala híres Pannónia,
mely kertet öntözé híven Szűz Mária.

Milyen érdekes a párhuzam. A mai elkülönítési szándék egyik szellemi atyja a 
Schwab nevű úriember, akinek apja vezető náci volt…

A „Big reset” nevű, jól hangzó szlogen: nagy újrakezdés – a vírus után, 
ugyanúgy a Schwab nevű úriember szájából hangzott el először. Várható-e 
bárminemű jó az egyszerű laikus számára ettől. Biztos, hogy nem, attól füg-
getlenül, hogy jól hangzik. Ez lényegileg a Rákosi rendszer világméretű meg-
valósítását jelzi előre. (Nem vagyok pesszimista…)

Ébredj fel kedves testvérem! 
A feltámadott Jézus így köszöntötte apostolait: békesség, ne féljetek! Szent 

II. János Pál pápa első szavai is ezek voltak: Ne féljetek! Nem félni kell, ha-
nem az Istenbe vetett hit növelésével imádságban a Legfőbb Gyógyítónkhoz 
fordulni. Hiszen hányszor, de hányszor mondta el Jézus Krisztus, hogy „hited 
meggyógyított”. Érdemes megvizsgálnunk, hogy hol tart a hitünk? Az ember 
hite folyamatosan fejlődik. Ha nem gondozzuk, akkor visszafejlődik, ha gon-
dozzuk, akkor Istenben fejlődik. Ez kizárólag rajtam, rajtad, rajtunk múlik!

Jézus megadta a lehetőséget, itt van közöttünk a legméltóságosabb Oltá-
riszentségben. Végtelen szeretetében belealázta magát egy parányi Ostyába, 
egy anyagba, hogy közöttünk lehessen a világ végéig érzékelhető, tapintha-
tó formában, azért, hogy ne féljünk tőle. Tőle, aki a Királyok Királya, a mi 
Megváltónk, a mi Legfőbb Gyógyítónk! De hogy gyógyítani tudjon, ahhoz 
nekem hinnem kell. A pandémiára hivatkozva lecseréltük a Sátán űző szen-
teltvizet vírus űző folyadékra ott, ahol a Legfőbb Gyógyítónk lakik. Mintha a 
tudatokban valami kibillent volna. Eledeink járványok idején Oltáriszentséges 
körmeneteket szerveztek, ma a pandémiára hivatkozva ki sem akarjuk vinni 
az áldást osztó Legfőbb Gyógyítónkat az utcára, mert ha netán 10-20 ember 
lenne a közelében, utána sétálva, biztos, hogy egymást és a környezetünket 
megfertőzzük. Valami nincs rendben!

Mit lehet tenni? Nem tudok semmi újat mondani – talán nem is szükséges. 
Egyet azonban mondanék: kövessük Jézus Krisztust és a Boldogságos Szűz 
Máriát! Hogyan tudjuk követni? Úgy, hogy az elénk élt életüket próbáljuk pél-
daként követni. Mit éltek elénk? Isten legfőbb parancsa szerint éltek, megélték 
a szeretetet. Hogyan? Alázatot, önuralmat, önfegyelmet gyakorolva, gyakran 
imádkozva az Úrhoz! Ez a mai felvilágosodott embernek néha úgy tűnik erőn 
felüli feladat. De Istennek, illetve Istennel minden lehetséges! Induljunk el 
ezen az úton, vagy ha már sikerült elindulni, akkor egyre nagyobb lépésekben 
igyekezzünk tovább haladni rajta. Csak ez menthet meg minket ezekben a 
végső időkben! Cselekedjünk, amíg nem késő! Alázat, önuralom, önfegyelem, 
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nos nem látszik ma már lényeges különbség a jobb- és baloldalinak mondott 
politikusok között. Néhány éve még elég nagy különbség volt, ma ez sajnos 
kiegyenlítődött.

Különösen igaz ez a ma legfontosabbnak tűnő témája, a vírus-oltás téma ese-
tén. Igen sajnálatos, hogy a vezető szakemberek és politikusok egyaránt egyet-
len vonalat képviselnek, és aki esetleg mást gondolna, az ellen akár hatóságilag 
is fellépnek – házkutatás, elektronikai hordozók lefoglalása, facebook stb letil-
tása, egyebek. És közben úgy állítják be nyilatkozataikat, hogy ők kizárólag a 
magyar emberek érdekeit képviselik – csókkal árulják el honfitársaikat.

Imádkoznunk kell a félelemtől való távolmaradásunkért, illetve a tisztán-
látásunkért. Nagyon komolyan kell imádkoznunk és kitartóan, mert nagyon 
professzionális a másik oldal mindkét témában, az Isten ellenes oldal. Hihe-
tetlenül ügyesen tudják megfogalmazni és tálalni a hazugságot, mellyel a nem 
igazán komolyan gondolkodókat nagyon könnyű szerrel tévesztik meg. Sátáni 
professzionalizmus húzódik meg mögötte. Nagyon nehéz tisztán látni. Ebben 
valóban nagyon nagy segítség az Isten hit, a valós, élő Isten hit. Az élő Isten 
hitért napról napra meg kell küzdenünk. Ugyan a hit isteni ajándék, de az alap 
feltételeket, hogy nálam az „ajándék” megszólalhasson, nekem kell kialakíta-
nom, azért nekem kell megküzdenem nap mint nap. Küzdjünk érte, hogy egy-
re tisztábban láthassunk ebben az egyre zavarosabb világban és Egyházban!

Jánossy Gábor

Evilági gondolkodás

Sükösdön Takács Zoltánné Marika minden első pénteken végigszenvedi 
Krisztus keresztútját. E közben mintegy narrátorként az események fő vonula-
tát is ismerteti. Jellemzően a Lázárhoz indulás előtti napokkal kezdődik ez az 
ismertetés. Itt hangzik el szinte minden alkalommal, hogy Jézus közli az apos-
tolokkal, hogy: „holnap reggel Jeruzsálembe indulunk, ahol elfognak kicsúfol-
nak, leköpdösnek, majd megölnek.” Ennek a mondatnak jellemzően csak az 
elejét hallják meg az apostolok, és elkezdenek örvendezni, hogy az ünnepek-
re Jeruzsálembe mennek.

Mégis az egyik apostol meghallotta a mondat második felét is, mely elkez-
dett benne dolgozni. Végül mikor már szinte mindenki nyugovóra tért, mégis 
rászánta magát és odament a Mesterhez, és javaslattal élt: „Ha Jeruzsálemben 

Katolikus hitnek bő volt szép virága.
Be megsötétedett örvendetes napja.”
Nem a pesszimizmus beszél belőlem, hanem a realitás. Ha nem kezdünk el 

engesztelő órákat szervezni, ha nem szervezünk Oltáriszentséges körmenete-
ket városrészek körül, nem is várható pozitív változás – mert ezen már csak a 
kiesdekelt, kiböjtölt kegyelem segíthet igazán.

Az egészségügyön kívüliek igen gyakran hangoztatják az igen határozott 
járványegészségügyi véleményüket, melynek nyilván alapja az a 4-5 járvány-
ügyi szakember véleménye, akiket kb. 1,5 éve lehet hallani mindenhol. Sze-
rintem hazánkban ötnél több ilyen szakember is létezik, akik egy része lehet, 
hogy teljesen másként gondolkodik a szakmában – hát itt szólal meg az a kér-
dés, hogy lehetséges, hogy ezt egy világhatalmi szervezet generálja. És ennek 
révén egész más színben tűnik fel ugyanaz az eseménysorozat.

Jánossy Gábor

Csókkal árulod el

Jól ismert szentírási mondat Jézus szenvedéstörténetének elejéről, amikor a 
Getszemáni kertben a csőcselék élén érkező Júdást ezekkel a szavakkal üdvöz-
li Jézus Krisztus: „Csókkal árulod el az Emberfiát?”

Május első péntekén újból alkalmam volt részt venni Sükösdön Takács Zol-
tánné Mária keresztútjárásán, ahol – többek között – ez a mondat is elhangzott. 
Valamiért megütötte a fülemet, hogy itt Júdás a szeretet, megbecsülés, vonza-
lom szintjén használt „csókot” alkalmazza egy sátáni terv – ez esetben Jézus 
Krisztus elárulása, kivégeztetése céljából. Tehát a külső jel teljes mértékben 
ellentétes az indítékkal, illetve a szándékkal.

Érdekes áthallást érzek ezzel a jelenséggel kapcsolatban, amikor a mai 
politikusokat vizsgáljuk. Egyre gyakrabban látjuk, tapasztaljuk azt, hogy 
a politikusok – adott esetben Egyházunk vezető személyiségei is – pozitív 
színben beállított, illetve beállítható mondatokkal rossz dolgokat intéznek, 
„hagyatnak jóvá” a naív emberekkel. (Mert az emberek kényelmesek, és nem 
is akarnak újra értékelni…)

Sajnos ma hazánk vezető politikusaitól is lehet időnként ilyen szépen el-
adott dolgokat hallani, melyeket ha kicsit megkapar az ember, akkor kiderül, 
hogy határozottan rosszat idéz elő az, melyet pozitívnak állít be. Ebben saj-
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Az Eucharisztikus  
Világkongresszusra készülve

Újból Szőkefalván jártam

Mintegy másfél év után 2021. június 17-én újból Szőkefalván járhattam. A 
vírusos fertőzésekre való hivatkozás jegyében maradt ki bő másfél év.. Most 
is az oltatlanságom miatt speciális feltételek mellett lehetett elindulnom, de 
végül a Szűzanya megsegített, és karantén nélkül sikerült visszaérkeznem.

Nagy élmény volt, hogy oly sokan igen nagy örömmel fogadtak, amikor 
újból feltűntem Szőkefalván. Ez azt jelezte számomra, hogy valamit letettem 
az elmúl kb. 10 évben az asztalra.

Nagy és elgondolkodtató élmény volt számomra, hogy az atya közölte, hogy 
ott, Szőkefalván aki ahogy akar, úgy áldozik. Ez valóban nagy élmény volt, 
hogy a sok budapesti impulzus után ott, Szőkefalván bárhogy áldozhattam. 

A sok ezirányú negatív hatás Budapesten természetesen tudatilag is befolyá-
solt, ahogy gondolom hívő társaimat is, akár érzik ezt, akár nem. Valamilyen 
szinten a meglepetés erejével hatott, hogy a legnagyobb tisztelettel, térdelve és 
nyelvre áldozhattam. Egyben elgondolkodtatott az, hogy én, aki határozottan és 
egyértelműen térdelve, nyelvre szoktam volt áldozni, most, amikor lehetőség 
nyílt rá, mégis a meglepetés erejével hatott rám. Érdekes látni a sorbanállásom 
közben, hogy a hívők többsége kézbe kérte a mi Urunkat, Jézus Krisztust akkor 
is, amikor a tiszteletet megadhatta volna Neki. Tehát azt tapasztaltam, hogy a 
kézbe áldozási előírás valóban beváltotta ígéretét, a nép nem akar visszatérni a 
szentáldozás méltó módjára akkor sem, amikor lehetősége lenne arra. 

A több, mint egy éves gyakorlat valóban átformálta az agyakat, átformálta 
tudatunkat, hogy ne akarjunk visszatérni a mi Urunk, Jézus Krisztus Szent 
Testének méltó vételére.

A járványügyi indokok a kézbe áldozásról szólóan eleve hamisak voltak, hi-
szen szakmailag a nyelvre áldozás biztonságosabb higiénés szempontból, mint 
a legkoszosabb felületünkön keresztül, a kezünkön keresztül történő áldozás.

Jánossy Gábor

***
A 10 db „NEK” füzet megrendelhető Alapítványunknál!

300.- Ft/db + postaköltség

meg akarnak ölni, akkor menjünk más helyre, olyan sok szép, jó hely van, ahol 
még nem jártunk. Menjünk arra.” Jézus nagyon finoman válaszol rá, úgy, hogy 
föl sem emeli fejét: „Ezt nem a Szentlélek mondta benned.”

Az Evangéliumban több helyen találkozunk hasonló jelenettel, amikor egy-
értelműen kiderül, hogy Jézus Krisztus teljesen más síkon gondolkodik, mint 
a tanítványok, mint hallgatósága.

Itt, ebben a jelenetben Jézus előre informálja tanítványait, hogy mi fog kö-
vetkezni, de nem magyarázza el szájbarágósan. Mintha elvárná, hogy teljes rá-
hagyatkozással, „vakon” fogadják el, ami történni fog, szeretetben hagyatkoz-
zanak rá. De az ember jellemzően evilági síkon tud csak gondolkodni, ezért 
evilági megoldást javasol, evilági elképzelések szerint válaszol.

Az apostolok Jézus feltámadása után kezdtek egy kicsit elrugaszkodni az 
evilági gondolkodástól, de igazán Pünkösd hozta meg az áttörést. Onnantól 
jellemzően váltottak, és számtalan történetből ismerhetjük, hogy az égi jeleket, 
sugalmazásokat komolyan véve, időnként komoly pályamódosításokra is haj-
landóak voltak. A gondolkodásmódjuk nem kötődött evilági mértékekhez.

Természetesen felmerül az emberben, hogy nekem is ésszerű viszonylag 
rendszeresen megvizsgálni saját döntéseimet, cselekedeteim mozgatórugóit, 
hogy – amennyiben hívőnek tartom magam – mennyire akarok, illetve meny-
nyire tudok az evilági gondolkodásmódból az isteni akarat szerinti cseleke-
detekre váltani. Ez csak hosszú, kitartó munkát igénylő fejlődésen keresztül 
valósulhat meg nálunk, embereknél (kivéve a csodát, mely igazán nem jel-
lemző). Ebben a zavaros Egyházban, ebben a sátáni indíttatású világban egyre 
inkább szükségünk van és lesz az evilági gondolkodásmód elhagyására, ha 
valóban a mennyországba szeretnénk bejutni. Mert aki, és csak aki mindvé-
gig kitart, az jut be a mennyek országába. És a nagy kísértések idején csupán 
emberileg kitartani Jézus mellett lehetetlen! Erre készülnünk kell lelkileg már 
ma! Holnap már késő!

A ma elkényelmesedett embere ezt alap szinten halogatni szokta, mert kel-
lemetlen. Sajnos a végidőket éljük, ezért most már nem lehet halogatni – ha 
üdvözülni szeretnénk.

Jánossy Gábor
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A kápolna helyén 1881-ben építették a mai kegytemplomot neogótikus stí-
lusban. A régi török templomot, amelyet annak idején sekrestyének alakítottak 
át, lebontották, és helyére egy kupolát építettek; ez alatt áll az oltár. Az oltár 
háta mögött az úgynevezett belgrádi Szűzanya képét helyezték el. 

Tekijának két búcsúja van. Az egyik az úgynevezett kisbúcsú, július 26-án, 
Szent Anna napján, a nagy búcsú augusztus 5-én Havi Boldogasszony napján.

A kegyhely az újvidék-belgrádi műút mellett, Péterváradtól 3 kilométerre 
fekszik. Megközelíthető az Újvidék központjából induló helyi járatú autóbusz-
szal, annak végállomásától 15 perc gyaloglásra van. 

Ötven-hatvan évvel ezelőtt úgy a bácskai, mint a bánáti hívek között igen 
közkedvelt és látogatott búcsújáróhely volt. Manapság a magyarajkú hívek 
szívesebben mennek Doroszlóra. 

Óbecsey Gärtner István

Mária-
  kegyhelyek     

Tekia

A „tekija” török szó, magyarul annyit jelent, mint kolostor, zárda. Az 1660. év 
körül egy kisebb török templom állt azon a helyen, ahol most a tekijai kegy-
templom van, Délvidéken, a Duna túlpartján fekvő Péterváradtól délre. A me-
cset előtt faházikó volt, ebben két török dervis, remete élt és dicsérte az egy 
örök Istent. A templom közelében forrás fakadt, amely hűs, üde vizet adott, és 
a közeli Péterváradról tömegesen jöttek ide a törökök – részint, hogy szomju-
kat oltsák, részint, hogy vallásos mosakodásukat elvégezzék.

A török hódoltság után (1693-ban) a mecsetet kápolnává alakították át az 
idetelepült jezsuiták, és azt a Havas Boldogasszony tiszteletére szentelték. 
Amikor 1716-ban Pétervárad alatt több mint 200.000 fős hadsereggel meg-
jelent a török, Savoyai Jenő csak feleannyi embert tudott ellenük a csatába 
vinni. Az ütközet 1716. augusztus 5-én, éppen Havas Boldogasszony ünnepén 
zajlott le, és a keresztények fényes győzelmével végződött. A törökök teljesen 
szétverve, eszeveszett futásban kerestek menedéket.

A hagyomány szerint a kápolna közelében álló hatalmas fa ágai között 
egy Szűz Mária-képet találtak a keresztény katonák, amely hasonlított a ró-
mai Havi vagy Havas Boldogasszony kegyképéhez. Savoyai Jenő herceg ez 
előtt a kép előtt könyörgött segítségért; a győztes ütközet után ő maga vette 
le a fa ágai közül és vitte be nagy ünnepséggel a katonák örömujjongása és 
ágyúdörgés közepette a kápolnába, s ott a Te Deum hangjai mellett az oltárra 
helyezte.

Ez a híres kegykép, amely a tekijai kegytemplom oltára fölött függ. A 
péterváradi győzelem emlékére XI. Kelemen pápa az egész Egyházban egye-
temessé tette az Olvasós Boldogasszony ünnepét.

A kegykép előtti buzgó imádság és a forrás vizében való áhítatos mosa-
kodás következtében igen sok csodás gyógyulás és egyéb imameghallgatás 
történt.



42 43

Ezért a nagy győzelemért alakítottam kis seregemet kicsi fiaimmal, akik a 
világ minden tájáról igennel válaszoltak.

Máriás Papi Mozgalmammal a Föld végső határáig elvittem meghívásomat 
és kialakítottam magamnak győzelmes seregemet.

Ebben a szinte teljesen pogány, nagy nemzetben is örömmel és nagylelkűen 
válaszoltak kis fiaim. 

És anyai Szívem repes az irántuk érzett örömtől és gyengédségtől.
Az ő számukra is megnyitom a megmenekülés útját és Szeplőtelen Szívem 

didalával be fognak jutni az egyetlen akolba, ahol Fiam, Jézus a Jó Pásztor.
A világosság nagy jeleként jelenek meg ezeknek az időknek sűrű sötétsé-

gében. Ezért felszólítalak, hogy járjatok az imádság és a bűnbának, a bizalom 
és teljes ráhagyatkozásotok útján!

Újból elküldtem hozzátok kisfiamat, hogy elvigye nektek anyai 
gyöngédségem ajándékát.

Őáltala kínálom fel Egyházatoknak és hazátoknak segítségem és anyai 
védelmem biztos jelét.

Kedveseitekkel és azokkal együtt, akik szolgálatotokra vannak bízva meg-
áldalak benneteket az Atya, a Fiú és a Szentlélek nevében.”

Japán, Tokió, 1996. október 13.
cönákulum formájában tartott lelkigyakorlat az MPM japán papjaival

***

A Szűzanya egyértelműen önmagáról beszél, mintnagy jelről. Egyrászt a Jele-
nések Könyvében is szereplő nagy jelről, a Napba öltözött Asszony, lába alatt 
a Holt és a feje körül 12 csillagbólm álló korona. Ez a 21 évvel később, a Szűz 
csillagképben megvalósult jelenség ott még azzal is ki volt egészítve, hogy 
2017. szeptember 23-án a Szűz megszülte a Fiút, hiszen akkor lépett ki belőle 
a királyi bolygónk, a Jupiter.

Ebben az üzenetben a Szűzanya többször is említi, hogy Ő nem csak a csil-
lagképek szintjén megjelenő nagy jel, hanem a gonosz elleni végső, rettenetes 
küzdelemben nagy jelként támogat bennünket mindenben, hogy meg tudjunk 
maradni a hitünkben. Hiszen megjelenik a vörös sárkány is, mely úgy tűnik, 
hogy mosanrat már győzelmet aratott az emberek között. De a végső nagy 
küzdelemben újból kicsinek, a gyengének látszó fog győzni, ahogy Jézus ese-
tében is volt, és ez az, amit a Napba öltözött Asszony igyekszik előkészíteni 
bennünk, köztünk.

Jánossy Gábor

Mária kicsinyei
Személyes gondolatok a Máriás Mozgalomban

A nagy jel

„Nagy örömmel tekintek rátok, Máriás Papi Mozgalmam Japánban élő papja-
ira, akik eljöttetek, hogy velem töltsétek e napokat az imdság és a testvériség 
folytonos cönálulumában.

Ma fejezitek be cönálulumotokat, amikor megemlékeztek Fatimában tör-
tént és napcsodával igazolt utolsó jelenésem évfordulójáról.

Az égen nagy jel tűnt fel: signum magnum.
Én vagyok az égen feltűnt nagy jel: én vagyok a Napba öltözöt Asszony, 

lábam alatt a Hold és tizenkét csillagból álló korona a fejem körül.
A nagy jel a gonosz erők elleni rettenetes küzdelemben, amelyek összefog-

tak Isten és az Ő Krisztusa ellen. Ezért jelenik meg a Napba öltözött Asszony 
nagy jele mellett a vörös sárkány, az őskígyó, a Sátán jele is, aki ma egész 
rendkívüli hatalmával megnyilatkozik. Úgy tűnik, mintha a nagy sárkány 
győzelmert aratott volna, mert rávette az emberiséget, hogy Isten nélküli civi-
lizációt építsen fel. Mindenütt elterjesztette a pénz és az élvezetek kultuszát. 
Kevélyéséggel és tévedésekkel vezette félre az emberek értelmét.

Bűnnel és gonoszsággal gyalázta meg a lelkeket. Önzésssel és gyűlö-
lettel keményítette meg a szíveket. A bujaság és a tisztátalanság serlegével 
megrontotta a Föld minden nemzetét.

A Sátánnak sikerült gonosz uralmát kiterjesztenie az egész világra.
Én azonban legnagyobb győzelmem nagy jeleként jelenek meg azeknek a 

végső időknek elszánt küzdelmélben, mely az ég és a Föld, az égi angyalok és 
az ördögök, az Asszony és a sárkány között játszódik le.

Isten győzelmének nagy jeleként jenek meg az elméleti és gyakorlati ate-
izmus minden formája felett, a jó győzelmének negy jeleként a gonoszság és 
a bűn minden formája felett, a szeretet győzelmének jeleként az erőszak és a 
gyűlölet minden formája felett, az igazság győzelmének jeleként a tévedés és 
a hamisság minden formája felett.
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amely megsemmisíthetetlen, minden fenyegetés és rossz ellenére, amely pusz-
tulással veszélyezteti az embert. A hit az ember alap ereje. A hit bizalom az 
életben, bizalom az emberekben, bizalom az Isten jóságában. Ezt a bizalmat 
nem lehet tudományos eszközökkel bizonyítani, sem bebiztosítani. Egyetlen 
tudomány sem tudja biztosítani azt, hogy holnap élni fogok, nem ér kísértés 
vagy nem fogok megbetegedni.

A hit biztonság a bizonytalanságban. Ez a lélek biztonsága és az értelem 
bizonytalansága. A szív biztonsága és a tudomány bizonytalansága. A legna-
gyobb bajok ott vannak, ahol nem tudunk hinni.

Ha a gyermek bizalmatlanságot élt meg, ha szülei durvák és gyűlölködők 
voltak vele szemben, ha gyengédség nélküli, szüntelen szigorban élt, akkor 
nem tud kibontakozni benne a hit ereje, mert a bizalmatlanság él benne.

Ha az emberben összetörik az emberek iránti bizalom, akkor nem tud sza-
bad lenni az emberek között, mert nem hisz nekik, mert bizonytalanságot, bé-
kétlenséget, elvetettséget és magányt él meg közöttük.

A hit készség, a hit egészség, a hit dinamizmus, amelyből erőt kap az em-
ber. Ezért mondja Jézus: „Minden lehetséges annak, aki hisz.” És azt is mond-
ja: „A hited megmentett téged, menj békével.”

Szüntelenül figyelmezteti a félelemmel teli apostolokat és embereket: „Ne 
féljetek, csak higgyetek.”

Szűz Mária, akit a hit Édesanyjának nevezünk, buzdítás, példa, bátorítás 
számunkra a hit útján, mert amikor senki nem hitt, ő akkor is a hit útján járt. 
Különösen a kereszt lábánál, amikor sötétség borította be az egész világot, 
amikor Fia haldoklott a kereszten, ő akkor is hitte, hogy Isten mindent jóra 
fog fordítani.

Szűz Mária, aki e siralomvölgyben növekedett a hitben, járjon közben ér-
tünk és legyen kísérőnk a hit útján.

Imádság
Szűz Mária, Édesanyánk, Te elmentél meglátogatni rokonodat, Erzsébetet, 
hogy segítségére legyél áldott állapotának idején. Erzsébetnek szüksége volt a 
segítségedre, de hiszem, hogy neked is kellett hallanod a szívéből fakadó sza-
vakat, amelyeket hozzád intézett: „Boldog vagy, mert hitted, hogy beteljesedik 
mindaz, amit az Úr mondott neked.” Ó, Mária, te növekedtél és előre haladtál 
a hit útján, ezért lettél a mi közbenjárónk megpróbáltatásunk, sötétségünk és 
szenvedésünk útján, amelyen gyermekeid járnak. Ne hagyj el minket hűséges 
Szűz, közbenjárónk, szomorúak vigasztalója és keresztények segítsége. Külö-

A r ó z s a f ü z é r

Ne rendüljön meg a hitetek!

A Szűzanya 2021. április 25-i üzenete
Drága gyermekek! Ma arra hívlak benneteket, hogy a tavasz színeiben te-
gyetek tanúságot a hitetekről. Legyen ez a remény és a bátorság hite. Kicsi 
gyermekeim, semmilyen helyzetben ne rendüljön meg a hitetek, még ebben 
a megpróbáltatással teli időben sem. A feltámadt Krisztussal bátran menje-
tek a menny felé, amely a célotok. A szentség ezen útján kísérlek benneteket és 
mindnyájatokat Szeplőtelen Szívembe helyezlek. Köszönöm, hogy válaszolta-
tok hívásomra.

Múlt havi üzenetében a Szűzanya az alábbiakat mondta: Aki imádkozik, nem 
fél a jövőtől és nem veszíti el a reményt. Az ima hitünk tápláléka, amely le-
győzi a szív minden félelmét és a jövő miatti szorongató aggodalmat.

Mostani üzenetében pedig arra hív bennünket, hogy legyünk bátrak és ne 
rendüljön meg a hitünk e megpróbáltatásokkal teli időben. A hitet táplálni, 
gondozni és mélyíteni kell. Ha nem tesszük, akkor az is megtörténhet, hogy 
elveszíthetjük hitünket. A hit élő kapcsolat az élő Istennel. De hitre és biza-
lomra van szükségünk különböző emberi kapcsolataink terén is ahhoz, hogy 
kapcsolataink életképesek legyenek.

Ha a hitet az emberi kapcsolatok szintjén szemléljük, láthatjuk, hogy hit 
nélkül elképzelhetetlen az élet. A gyermek elhiszi a szüleinek, hogy szeretik és 
jót akarnak neki, ezért tud biztonságban és bizalomban növekedni. A diákok 
az iskolában hisznek a tanáraiknak, ezért tudnak előre haladni a tudásban. A 
páciens elhiszi az orvosnak, hogy jó gyógyszert írt fel a számára, hittel fo-
gadja, ezért segítheti a gyógyulását. És így sorba vehetnénk minden emberek 
közötti kapcsolatot, amely a hiten és a bizalmon alapszik.

Amint megszületik az emberi szívben a kétely, az ember képtelenné válik 
hinni, majd élni is. Sok olyan dolog van, amit nem tudunk, sőt ellenőrizni 
sem tudjuk, hanem a hitre és a bizalomra támaszkodunk, így biztosan haladva 
életutunkon. Hívőnek lenni azt jelenti, hogy van bizalmunk az élet erejében, 
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„Szaggassátok meg szíveteket, nem pedig ruhátokat, és térjetek meg az Úr-
hoz, a ti Istenetekhez, mert jóságos ő és irgalmas, türelmes és nagyirgalmú, és 
szánakozik a bajok felett.” (Joel 2, 13)

Isten a szeretet, és amikor hívja, figyelmezteti, megfedi népét, akkor ezt 
szeretetből teszi. Ezt a Szűzanya is, Édesanyaként megerősíti, mert teljes szív-
vel szeretné megtérésünket Isten szeretetének megtapasztalását. Isten mindent 
szeretetből teremtett, mert Ő a szeretet és az irgalom. Szeretetből küldi hoz-
zánk Szűz Máriát, azzal a vággyal, hogy megtérjünk téves útjainkról és ne ott 
keressük az életet, ahol nincs.

Megterhel bennünket a sok futkosás, a sietség az után, amit a legfontosabb-
nak gondolunk. Úgy tűnik számunkra, fontos, hogy jó munkahelyünk legyen, 
családot alapítsunk, biztos életünk legyen, sok pénzzel. És, ha már mindez 
megvan, ha mindezt megvalósítjuk olyan érzésünk van, hogy az életünk kicsú-
szott a kezünkből. Az életet sem emberi erővel, sem anyagi eszközökkel nem 
lehet bebiztosítani. Az emberek sem tudnak tartós biztonságot és szeretetet 
adni számunkra, hisz halandó lények.

Ma azt látjuk, hogy sok mindent képes az ember megtenni azért, hogy fel-
keltse mások figyelmét. Fontos a figyelem, legalábbis így gondoljuk. Az em-
berek többsége identitását arra alapozza, amit csinál, és hogy mások hogyan 
tekintenek arra, nem pedig arra, hogy kik ők Isten szemében.

A Szűzanya édesanyai szavakkal hív, mert a megtérés útjára szeretne ve-
zetni bennünket, amelyen elmélyítjük Istenbe vetett hitünket, Istenbe, aki úgy 
szeret bennünket, ahogyan vagyunk. Minden eltávolodás Isten szeretetétől 
bűn, amely a pusztulásba visz. Az ember rendelkezik azzal a szabadsággal, 
amellyel NEMET mondhat Isten szeretetére. A szeretetet nem lehet előírni, 
kierőszakolni, a szeretetet ajándék.

Ha nem nyílunk meg Isten szeretetére, életünk terméketlen marad. Isten 
szeretete nélkül és a vele való kapcsolat elmélyítése nélkül ürességet és értel-
metlenséget élünk meg.

A Szűzanya, édesanyaként azt szeretné és arra hív bennünket, hogy legyünk 
az Ő apostolai, legyünk az Ő kinyújtott keze, mert Neki szüksége van a mi 
kezünkre és szívünkre, hogy megérinthessen minden szívet, azzal a kegyelem-
mel, amelyet Isten ajándékozott neki, és amellyel betöltötte.

nösen is oltalmadba ajánlom mindazokat, akik a hit nehéz próbatételeit élik, 
mindazokat, akik azt gondolják, hogy nincs kiút, akik elvesztették a reményt. 
Te legyél a világosság útjukon a Feltámadottal való találkozásig, aki egyedül 
tudja megújítani életünket és családjainkat. Ámen.

M. M
(fordította: Sarnyai Andrea)

Térjetek vissza Istenhez

A Szűzanya 2021. május 25-i üzenete
„Drága gyermekek! Nézlek és hívlak benneteket: térjetek vissza Istenhez, mert 
Ő a szeretet, és szeretetből küldött engem hozzátok, hogy a megtérés útjára ve-
zesselek titeket. Hagyjátok el a bűnt és a rosszat, döntsetek a szentség mellett 
és az öröm fog uralkodni, ti pedig az én kinyújtott kezem lesztek ebben az el-
tévelyedett világban. Azt szeretném, hogy ima és remény legyetek azok számá-
ra, akik még nem ismerték meg a szeretet Istenét. Köszönöm, hogy válaszolta-
tok hívásomra.”

Múlt havi, áprilisi üzenetében a Szűzanya az Úrba vetett hitre bátorított és 
buzdított most, a megpróbáltatások idején. Megígérte közelségét, közbenjárá-
sát és azt, hogy a szentség útján kísérni fog bennünket. Mária erős hittel, a kí-
sértéseknek kitéve élt, így lett számunkra a hit és a remény Édesanyja. Maga is 
a mi útjainkon járt, ezért Ő tudja a legbiztosabb utat a mennybe.

Mostani üzenetében a Szűzanya szavaiban halljuk Isten szavának vissz-
hangját, ahogyan a próféták által szólt választott népéhez, mert örök szertettel 
szerette. Ez az Isten népe te vagy, én és mindannyian. Isten ma hív bennünket 
Fiának, Jézusnak Édesanyja által. Az Isten szava örök és el nem múló. Az Isten 
szava tele van Isten leheletével és lelkével, ezért örök.

Szűz Mária szívet és testet ajándékozott Isten Igéjének. Édesanyai méhében 
testesült meg Isten Igéje, és mindörökre köztünk lakozik. Emlékezzünk csak 
arra, amit Isten mondott a választott népének, és amit ma nekünk is mond:

„Térjetek meg ahhoz, akitől oly mélyre süllyedve elpártoltatok, Izrael fiai!” 
(Iz 31, 6) „Térjetek vissza, elpártolt fiak, meggyógyítom elpártolástokat! Íme, 
eljöttünk hozzád, mert te vagy az Úr, a mi Istenünk!” (Jer 3, 22)
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Imádság
Szűz Mária, Te kegyelemmel teljes, Isten szeretetével teljes vagy. Te megta-
pasztaltad ezt a szeretetet és szívedben hordozod, azzal a vággyal, hogy min-
den emberi szívnek odaajándékozd. Különösen kérlek minden emberi szívért, 
különösen a sebzett, zárt, kétségbeesett és remény nélküli szívekért. Te legjob-
ban tudod és látod, úgy mint a galileai Kánában, mi hiányzik nekünk.

Te megérted és édesanyai szemmel és szívvel látod ürességünket, tévútja-
inkat, amelyeken haladunk, útjainkat, melyeken tévelygünk és botladozunk 
értelmet és békét keresve, de nem találunk. Édesanyánk, járj közbe értünk Fi-
adnál. Ő vezessen vissza tévútjainkról, ha kell keresztekkel és bajokkal, mert 
üdvösségünkre szolgál majd.

Kérünk téged mindazokért, akik elmerültek a súlyos bűnökben és a rossz-
ban. Neked, ó, Édesanyám felajánljuk mindazokat, akik szenvednek és azokat 
is, akik mások bűne miatt gyötrődnek. Szükségünk van a te segítségedre, ne-
künk, akik még földi utunkat járjuk, amelyen botladozunk ugyan, de Te emelj 
fel bennünket és vezess a megtérés és a szentség útjára. Ámen.

M. M.
(fordította: Sarnyai Andrea)


